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Voorwoord

Onze Sociëteit Amicitia gaat haar 150-jarig bestaan feestelijk herdenken.
Bij zo'n mijpaal gaarr onzß gedachten en dank ongetwijfeld op de eerste plaats uit
naar de initiatief;nemers.
Men wilde vaker met meerdere personen in contact komen en vriendschap sluiten
om te kunnen discussiëren, een kaartje te leggen etc.
Het initiatief ging uit van bepaalde notabele personen zoals Notaris, Burgemeester,
Apotheker etc.
Begonnen bij 't Bruine Paard naast de kerk, werd toch steeds 't centrum als het
meest geschikte punt eryaren.
Uiteindelijk werd oûzÊ vaste standplaats gevonden naast 't gemeentehuis en
tegenover de St. Martinuskerk.
Gestart met e€n tiental leden zijn we uitgegroeid tot een Sociëteit van 240 leden.
Na diverse verbouwingen en aanpassingen is ons Sociëteitslokaal nu "up to dåte"
voor vergaderingen, feestavonden, bridge en andere kaartaccommodaties. Gelukkig
is het voor vele leden een echt ontmoetingscentrum geworden.
De naam Amicitia is met recht gekozen, daar vele leden hier een blijvende vriend-
schap hebben gesloten.

"Zonder vriendschap is het leven niets waard"
Hartelijk dank aan allen, die in de loop van deze 150jaar meegeholpen hebben om
de Sociëteit te maken, hetgeen ze nu is en voor ons betekent.

Th. Hermans

President



Verantwoording

Het was ín 1967 dat de heer A.Dignouts, de toenmalige secretaris van onze sociëteit,
het eerste boekje schreef over de geschiedenis van Amicitia. Hij gaf in dit boek een

chronologisch overzicht van de voomaamste gebeurtenissen vanaf de oprichting op
15 oktober l842tot januari 1970. Tien jaar daama was het weer de heer Dignouts,
die een tweede boekle samenstelde over de geschiedenis, dit keer over de periode
van 1970 tot 1980. In het slotwoord van dit tweede boekje schreef hij te hopen dat er
na hem iemand zou komen, die de geschiedenis vanaf I januari 1980 zou bijhouden.
Nu, na elf jaar, met het 150-jarig bestaansfeest van Amicitia in het vooruitzicht, is
vanuit het bestuur de vraag gekomen om vanwege dit jubileum de mogelijkheid te
bekijken om een derde boekje over de geschiedenis uit te geven. En wie zou dit
gedeelte beter voor zijn rekening kunnen nemen dan de heer Frans Holten, die na

het overlijden van ons zeer gewaardeerd bestuurslid de heer A.Dignouts, het
secreLariaat van de sociëteit heeft overgenomen en daardoor beter dan geen ander

op de hoogte is van het reilen en zeilen van onze sociëteit in de periode vanaf 1980.

De heer F.Holten werd hiervoor gepolst en in eerste instantie ging hij accoord.

Hij heeft daarna aan mij gevraagd om hem te assisteren en in ieder geval verzocht
een korte samenvatting te maken over de geschiedenis vanaf de oprichting tot 1980,

dit omdat de sociëteit na 1980 veel nieuwe leden heeft gekregen, die de eerste twee

boekjes niet kennen en deze ook niet meer voorhanden zijn. Helaas heeft de heer

Frans Holten zrjn belofte niet waar kunnen maken en hebben we gelukkig een

geschikte vervanger gevonden in de persoon van de heer Henk Tillemans, die nogal
wat ervaring op dit gebied heeft en bereid was om de geschiedenis vanaf 1945 te
beschrijven of liever herschrijven. Hij heeft hiervoor de beschikking gekregen over
de notulen van de vergaderingen over die periode. Op dez.e manier krijgen we dan

toch één boek met alle interessante bijzonderheden van onze sociöteit bij elkaar.
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Wij hopen dat u bij het lezen van dit boek veel plezier zult beleven en het voor u
e.en stimulans zal njn om de doelstelling van onze vereniging, een band van vriend-
schap tussen de leden te bevorderen, met de voor u mogelijke middelen zult waar
maken. In ieder geval hebben wij, en ik denk na het lezen ook u allen, veel waarde-
ring voor onze voorgangers, die in het vededen veel en nuttig werk hebben verznt.
Tot besluit wil ik alle leden en bestuur van harte gelukwensen met het 150-jarig jubi-
leum en de wens uitspreken dat we samen kunnen blijven werken aan een floreren-
de toekomst van onze sociëteit Amicitia.

Piet Hermans

De sociëteit werd opgericht in één der knmers van 't Bruine Paard
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In 1846 verhuisde de Groote Sociëteit naar het pand op de hoek van de

Molenstruat en daarnq naar huis café Fanfare.
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I SAMENVATTING GESCHIEDENIS AMICITIA (1842-1945)

Sociëteit Amicitia werd op L5 oktober 1842 opgericht in één der kamers van het
"Bruine Paard", gelegen naast de St.Martinuskerk op de Markt te Weert (anno 1992
Bo's Boetiek). In deze oprichtingsvergadering werd notaris Bloemarts tot president
gekozen van de 'Groote Sociêteit', zoals de nieuwe vereniging die een zestigtal leden
telde, werd genoemd. Deze leden waren voornamelijk notabelen uit de stad. Om er
enigen te noemen: burgemeester Beerenbroek, notaris Bloemarts, kantonrechter-
Janssens, de notarissen Clercx en Ceysens, dokter Beelen enz. Van de eigenaar van
het café, de heer Th.Hermans, díe znlf ook lid was, werd de grote kamer gehuurd
met het ameublement en het biljart. Door de heer Th.Hermans werden een aantal
condities gesteld aan de huur van dit lokaal. Daar in 1846 de heer Hermans dit pand
vediet, verhuisde de Groote Sociëteit naar het pand van Godfried Ververs op de
hoek van de Molenstraat. Dit was echter niet voor lange duur, want al kort daama
verhuisde de sociöteit naar het pand van de heer Wissing (huis café Fanfare, het
latere Vlaaihuis) op de Markt, waar thans de ABN/AMRO-bank is gevestigd.
De heer Wissing en zijn dochter Dina bedienden de sociëteit ruim 2O jaar. Na het
overlijden van de heer rùy'issing in 1868 werd het pand gehuurd door mej. Fr.Cou-
mans, later gehuwd met Frans van de l:ar, die kastelein werd. Verder is er van de
eerste jaren weinig of niets bekend.3
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25.JARIG BESTAAN

Op 15 oktober 1867 vierde de sociêteit haar 25-jang bestaan. 's Morgens begon het
feest met een H.Mis in de St.Martinuskerk tot intentie van de overleden leden. De
mis werd opgeluisterd door het zangkoor 'Cercle Ste Cécile". Om 10 uur was er een

ledenbijeenkomst in het versierde lokaal van de sociëteit waar onder het uitspreken
van vele toosten de erewijn aangeboden werd. Om 16 uur ging het hele gezelschap

naar het casino op Hushoven, waar om 20 uur het souper plaatsvond. Na het souper
werden de leden aangenaam verrast door enige muziekliefhebbers uit de stad die
een serenade brachten met fakkellicht.
Het jaar 1867 was overigens voor Vy'eert een somber jaar: werkeloosheid, dure
levensmiddelen en een armbestuur dat weinig geld had. Er werd op het feest voor
de armen gecollecteerd en een bedrag van 387 gulden opgehaald dat de volgende
morgen al werd overhandigd aan het Burgedijk Armbestuur.

Naamswijziging

De vereniging had eigenlijk nog geen vaste n¿um en was bij de burgerij bekend als
'Weerter Groote Sociëteit'.In 1869werd het reglement herzien en kreeg de vereni-
ging de naam "Sociëteit Amicitia'. Het ledental schommelde toen tussen de 54 en 58.
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Eisen lokaliteit

De drang n¿urr een eigen lokaal nam toe en op 7 januari 1870werd door het bestuur

voorgesteld het pand gelegen op de Markt naast het stadhuis te kopen. Dit pand,

van mevrouw wed. Jansen, werd aan de sociðteit te koop aangeboden en eind april
1871 werd Amicitia eigenaresse voor de som van fl. 3.640,-.Op 1 mei werd daar al

de eerste ledenvergadering gehouden die besloten werd met een souper. Het
gebouw werd verhuurd aan de kastelein, de heer Frans van de I-aar. De vereniging

had nu wel een nieuw gebouw, maar er volgden enkele jaren van grote financiële
mrgen. De contributie van fl. 4,- bleek te laag om alle kosten te kunnen dekken en

er kwamen daardoor bestuurswisselingen, ontslagname van vele leden en de

oprichting van een andere sociëteit, allemaal zaken die de band onder de leden

verzwakte en vooral de jaren voor 1880 ongezellig maakten. Van de jaren 1881-1884

ontbreken de notulen.
De heer Frans van de Laar nam als lid en kastelein ontslag en werd op 20 septem-

ber 1880 opgevolgd door de heer Bardoel. Na het overlijden van de president

burgemeester D.Coenen werd de heer Edouard Janssen als president gekozen, maar

die nam al op 30 april 1880 ontslag. Op 13 mei 1880 werd apotheker Truyens, die op
de Oelemarkt woonde, tot president benoemd. Op de vergadering van 20 mei 1880

werd door de leden voorgesteld om de contributie van fl. 4,- naar fl. 6,- te verhogen
en dit voorstel werd in de vergadering van 2juni 1880¿umgenomen.

In 1871 werd Amicitia eigenøresse van het huidige pand.
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De periode 1881-1890

Omdat het voltallige bestuur in de vergadering van december 1880 ontslag nam, was
het de heer Van Kimmenade, winkelier uit de Langstraat en oudste lid, die presi-
dent werd, ma¿r niet voor lang. Hij presideerde slechts één vergadering en op 3

januari 1881 werd een nieuw bestuur gekozen, bestaande uit de heren:
Hendrik Truyens, president;
Aug. Kneepkens, secretaris;
Hub Hermans, penningmeester;
Griffier tù/iertz en Edouard Janssens, directeuren.
In 1885 werd door de leden aangedrongen op vernieuwing van het ameublement,
verandering van de frontgevel en vernieuwing van het trottoir. Een 'ad hocn commis-
sie bracht advies uit en de benodigde fl. 1.000,-werden door de leden in aandelen
van fl. 10,- bij elkaar gebracht. De eerste vergadering had in juli plaats in het
vemieuwde lokaal. Op 6 november 1885 schonk president Truyens een buste van Jan
van dçr Croon. Het geschenk werd dankbaar aanvaard en geplaatst in het ledenlo-
kaal, waar het nu nog steeds te zien is.
Op 4 augustus 1886 brak er brand uit in een van de bijgebouwtjes van Amicitia. De
schade werd getaxeerd op fl.325,-en er werd door de 'Brusselse Brandborg Mü.'fl.
250,-uitbeøald.
In december 1887 overleed de bekende meester Poell, een van de oprichters van de
sociëteit. (Hij was geboren op 5 maart 1807 en was vanaf 1832 verbonden aan de
eerste openbare lagere school, Verstraetenschool, in Vy'eert, waar hij meer als 50
jaar les gaf).
In juni 1888 trad de heer Aug.Kneepkens af als secretaris. Het voortdurend gehaspel
met kastelein Bardoel was voor het bestuur en leden aanleiding het pachtcontract
niet meer te vernieuwen en het bestuur werd gemachtigd een oproep te plaatsen
voor e€n andere kastelein. Op 7 oktober 1889 werd de heer Frans Teunissen als
zodanig benoemd.
In 1890 trad het hele bestuur af en op de vergadering van 4 augustus 1890 werd een
nieuw bestuur gekozen: de heer H.Truyens werd president, de heer Hub Hermans,
penningmeester, de heer Aug.Kneepkens secretaris en de heren Manus Peeters,
Peter Vogels en de Gruyter commissarissen.
De heer Aug.Kneepkens trad weer af als secretaris en zijn plaats werd ingenomen
door de heer Henri Clercx uit de Beekstraat.

9



Het S0-jarig iubileum

In juli 1891 werd een commissie benoemd die de viering van het 5O-jarig bestaan,
dat in de loop van 1892 mu plaatsvinden, moest voorbereiden.
De nestor van de sociêteit, de heer Esser sr., mocht dit fe.est echter niet meer
meemaken, want hij stierf enkele maanden voor het feest. Op dinsdag 23 en

woensdag 24 augustus herdachten de leden van Sociëteit Amicitia het 5O-jarig
bestaan. Op dinsdagmorgen werd het feest geopend met het aan huis afhalen van de
president. De meeste leden verzamelden zich om 1.1 uur in de smaakvol versierde
zalen van de sociëteit en voorafgegaan door het muziekgezelschap "De Stedelijke
Fanfare" en begeleid door bruidjes in een landauer, begaf het gezelschap zich naar
de woning van president Truyens.
Daar aangekomen declameerde een van de lieve bruidjes een versje voor de
president. Nadat daarna de voorzitter in een rijtuig had plaatsgenomen, keerde de
stoet terug naar het sociëteitsgebouw. In de sociðteit, die smaakvol versierd was door
de dames, werd de rij van toosten geopend door de heer André Lois, lid van het
feestcomité, w¿u¡rop de voorzitter een passend antwoord had en alle leden van harte
welkom heette.
Daama bood de voorzitter de leden de erewijn rian en las hij de verschillende
binnengekomen telegrammen voor.
Ondertussen gaf de Stedelijke Fanfare een matinee vóór het sociëteitsgebouw.
's Middags om 5 uur bood fanfare St.Antonius de feestvierende vereniging in de tuin
eæn concert aan, dat druk werd bezocht. De directeur van de fanfare, de heer Van
Dooren, had voor deze gelegenheid een mars gearrangeerd 'Souvenir d'Amicitia".
Om half negen verenigden zich de leden met hun dames in het schitterend verlichte
sociëteitslokaal, waar de liedertafel "Cercle Ste Cécile' met medewerking van de
heer De Haas uit Rotterdam een welgeslaagd concert gaf. Er volgden nog tal van
toosten, die betrekking hadden op het gouden feest, waarmee aân de eerste feestdag
een einde kwam.
De tweede dag verenigden de leden zich aan een feestbanket, dat bestond uit een

welvoorzien menu en een fijne wijnkaart. Vele leden voerden het woord en in
schitterende toespraken bracht men hulde aan de feestcommissie, het bestuur en de
leden die langer dan 25 jaur lid waren. De beide fanfares gaven serenades en de
leden van de liedertafel komische voordrachten. Het werd een uiterst gezr,llige
avond met veel speechen over en weer. Aan de beide fanfares en de liedertafel
'Cercle Ste Cécile'werd door de president een fraai bewerkte zilveren herinnerings-
medaille geschonken voor de door hen gepresteerde diensten.
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De iaren 1893-1900

In 1893 trad de heer Clercx af als secretaris en werd opgevolgd door notaris

Schillings, maar niet voor lang want die trad al op 4 maart 1895 af. Hij werd toen

opgevolgd door de secretaris van de gemeente weert, de heer Henri Jansen.

In 1894 werd er een nieuwe sociëteit opgericht, "De Unie'. Deze was gevestigd

boven café Fanfare, het Vlaaihuis aan de Markt. President hiervan was de heer

Aug.Boost van Kuffeler. Dit was een jongerensociëteit, die later is opgegaan in
Amicitia.
Op 25 maart 1895was er een buitengewone vergadering waarop de 70-ste verjaardag

werd gevierd van president Truyens. Elk aanwezig lid werd die avond een halve fles

wijn aangeboden. Het werd een feestelijke en geznllige avond in de sociëteit.

Door de leden werd, ook namens de familieleden, geklaagd over het feit dat er

's Winters niets werd georganiseerd om de lange wintertijd eens wat op te vrolijken.
Dit gaf aanleiding tot de oprichting van een toneel- en muziekvereniging nThalia" en

in februari 1896 reeds gaf Thalia haar eerste voorstelling in het lokaal. Men bracht

het toneelstuk "'t Vy'as rnaar e€n loods of baboe rita' en verder een uitgebreid

progranrma vaî zzng, muziek en voordracht. Het was eeû zÊ'er geslaagde avond en

reeds in het najaar volgde de tweede voorstelling met het Hollandse blijspel "Papa

van Arcken' en het Franse blijspel 'Monsieur le Pourceaunuc" van Molière.

In februari 1896 had er ook een biljartconcours plaats, waaraan vele leden deelna-

men. op 23 oktober 1896 overleed de gnjzn president Truyens, die 16 jaar aan het

hoofd had gestaan van onze sociëteit. Op zijn uitvaart ontbrak geen enkel lid.
In de vergadering van 16 november 1896 werd de heer Hubert Hermans tot

president gekozen. Hij was grossier en voorzitter van de Kamer van Koophandel en

Fabrieken. Hij woonde op de Oelemarkt.
In 1897 waren er nog twee voorstellingen van Thalia en ook die vielen bij de leden

en de huisgenoten bijzonder in de smaak. Het jaar daarop verhuisde het grootste

gecleelte van de actieve leclen naar elders en daarmee eindigde ook het korte leven

van de toneel- en muziekvereniging "Thalia".
Van de jaren daarna valt weinig te zeggen, alleen dat in 1901 Jhr.Victor de Stuers,

referendaris van Kunsten en Vy'etenschappen in Den Haag, de sociëteit bezocht. In
juni van dat jaar werd hij gekozen tot lid van de Tweede Kamer der Staten Gene-

rcal.
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Op 7 januari 1907 bedankte de heer Henri Jansen als secretaris en zijn plaats werd
ingenomen door Frans van de Laar, maar niet voor lang want op 6 december 1909
werd het bestuurslid de heer J.F.Pruijmboom zijn opvolger.
In 1910 ovedeed een van de oudste leden van Amicitia, wethouder Piet Hendriks.
In mei 1910 werd de hypotheek groot fl. 4.500,-opgezegd en overgenomen door het
lid de heer Frans Meeuwis.
Op halfuasten 1911 veiloor Amicitia door overlijden verschillende leden zoals de
heer Felix Janssens, burgemeester van Vy'eert van 1893-1911 en de heer Louis
Joosten, raadslid en lid van de Provinciale Staten.

70-jariq beståan op 22 oktober 1912

Op 22 oktober, de dag van het 7}-jang bestaan, telde de sociëteit 86 leden. De
plechtige viering van dit feest begon 's morgens vroeg met een H.Mis in de St.Marti-
nuskerk ter herdenking van de overleden en tot intentie van de levende leden.
Aansluitend was er om l,L uur een feestvergadering in het lokaal en 'savonds werd
door Amicitia een souper aangeboden aan alle leden met na afloop muziek. Op
woensdag 23 oktober was er 's avonds om half zeven een concert door het Roer-
monds Mannenkoor n zaal Neeskens in de Beekstraat (Apollo). Na het concert
volgde om 22 uur tot besluit van het feest een bal. Leden en huisgenoten waren
welkom en voor de heren waren avondtoilet en witte handschoenen verplicht.

De iaren 1913 t/m 1917

Over deze jaren vóór en onder de Eerste Vy'ereldoorlog is weinig bekend. Uit de
schaarse berichten kunnen we opmaken dat het sociëteitsleven onder de oorlog
gewoon doorging. Met kermis 1915 bood de sociëteit haar leden en de dames een
concert a¡¡n, gegeven door de Stafmuziek van het 10e Regiment Infanterie o.l.v
dirigent Rap. Op 6 februari 1916 werd in Amicitia een concert gegeven door de
baritonzanger E.Gabriêls en pianist H.Thijssen uit Roermond.
Uit enkele berichten valt op te maken dat in 1916 een borrel in de sociëteit 7 cent
kostte en dat de kermis van 1916 rustig verliep. In de oorlog mocht op straat geen
camaval gevierd worden en ook niet in openbare gelegenheden. Ook de kermissen
werden alleen maar gevierd in café's en dansgelegenheden, want er waren ge€n
kermisattracties. De jeugd werd bezig gehouden met voetbalwedstrijden. Opmerke-
lijk is dat in deze tijd meer gepubliceerd werd over onze zustersociëteit Corona.
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soclETEI'I",AMlclrlA", V[/EERT.

WEERT, October tgt2.

Aan H. H.' Leden der Societeit ,,Amicitia" te Weert.

MUNE HEEREN.

Achterstaand hebben wij de eer U het programma aan te bieden

van de plechtige viering van het

7O-jarig bestaan der Societeit,

op DINSDAG en WOENSDAG 22 en 23 OCTOBER a.s.

Het zal ons zeer verheugen, indien de leden door in grooten

getale op te komen, blijk geven van belangslelting in dit heugeliik feit,

HET BESÎUUF ¡TN SOCIETT¡T

,,AM¡CITI,q'"
Hus. HERMANS, PnrslDeur.

J. PRUUMBOOM, Sr.cnerrRrs.
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Café-sluiting
Artikel 36 van de gêwijzigde
politieverorden¡ng houdt in dat
de café's van 's avonds 11 uur
tol 's morgens 4 uur gesloten
moeten zijn, maar de burge-
meester kan bij speciale gele-
genheden zoa¡g k€missen en
carnaval (vastbnavond) of andê-
re bijzonderê gelegenheden de
slu¡tingsduur verkorten van 1 tot
4 uur's morgens. Pruijmboom is
hier w6l voor, want Amic¡tia
geeft over e€n paar maanden
een bal €n dat zou dan om 11
uur moeten ophouden. De voor-
A¡tter: ,,U stelt voor 3 uur mijn-
heer Van Klmmenade?" Dhr.
Van Kimmenado: J uur is me.
ook go€d". Feerlings vindt clat
veel te laãt. /qlle b!¡tenlu¡ zou-
den veel lievgr zien, dat de
jongens {over meisjes wordt n¡et
gerept, H.T.) om 12 uur thuis
zijn. Spreker zou het laten zoals
het was". Er l¡ggen nu voorsteþ
len voor 12 uur, 'l uur, 2 uur en 3
uur. Het wordt 3 uur, al is het
krap:TtegenSstemmen.

7p loste de gemeenteraad op 27 september
1913 het probleem van de café-sluiting op

Vlak voordat het jubileumboekje gedrukt zou gaan worden, uof ik in Het Kanton Weert van zondag 8
mei 1870 (eerste jaargang, nummer 19) het eerste gedrukte snrkje aan dat gaat over de aankoop van
het huidige pand. Hier volgt de tekst:

"Maandagavond kwam in de vergadering van de Societeit Amicitia, de aangelegenheid betreffende
het ten haren behoeve alhier op de Markt gelegen aangekochte huis andermaal in behandeling.
Nadat door den voorzitter met klem werd gewezen op de noodzakelijke en voor onze stad nuttige
instandhouding der Societeit, scheen de vertwijfeling, welke eenigen tijd onder de leden geheerscht
heeft" eensklaps te verdwijnen en verklaarden zich velen lot de medewerking bereid, waarvan de
inteekenlijst, ter besuijding van kosten van aankoop her- en verbouwing dien avond ter tafel gelegd
reeds dadelijk getuigde.
Ofschoon er geene vrees meer bestaat voor het bekomen der benoodigde gelden, deelen wij toch het
gevoelen van den voorzitter en moedigen alle leden zonder onderscheid aan, zich voor het oogenblik
eene opoffering te Setroosten, die hrm niet alleen in de to€komst gezellige uispanning en rente
oplever! maar bovendien de zelfvoldoening doet smaken te hebben bijgedragen tot de instandhouding
der Socieæit, die onze stad ten sieraad strekt en voor menig vreemdeling een prikkel te meer zal zíjn
om zich hier te komen vestigen."
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HET 7s-.IARIG BESTAANSFEEST OP 15 DECEMBER T917

Het 75-jarig bestaan van onze sociëteit werd feestelijk herdacht. Die dag wapperde
de Nederlandse driekleur van de gevel van het sociëteitsgebouw en 's avonds werd er
in de versierde lokalen van Amicitia een feest-souper gegeven, waarbij bijna alle
leden aanwezig waren. Onder het souper verzorgde mej. Nelly Neeskens een

pianoconcert. In de loop van de avond bracht harmonie St.Antonius een luisterrijke
serenade. Naast meerdere toosten bracht de secretaris, de heer J.Pruijmboom, een

verslag uit over de afgelopen 75 jaar en werd er verder besloten van de gewezþn

presidenten en van de huidige president portretten te laten vervaardigen. Ook werd
die avond een collecte voor de armen gehouden, die fl. 140,00opbracht.
Aansluitend op het 7í-jarig bestaansfeest werd op dinsdag 8 januari 1918 voor de

leden, hun huisgenoten en geüntroduceerde dames een soiree amusante met bal
aangeboden in zaal Neeskens in de Beekstraat. Hiervoor werd de bekende cabaret-

zanger J.Louis Pisuisse van het Centraal Theater van Amsterdam geëngageerd, met
de heer Jan Hemsing aan de piano.
Aan het slot van de avond was er nog e€n geznllig bal o.l.v.de heer Frans van Rooy
uit Venlo.

Op vrijdag 19 april 1918 overleed de heer Camille Esser, die toen het oudste lid
(tevens bestuurslid) was van Amicitia.
Op 16 januari 1919 vierde onze zustervereniging De Club het lO-jarig bestaansfeest
.en op 5 april 1920 vierde Corona haar koperen bestaansfeest. Het bestuur van
Amicitia ging naar de receptie.

Het feest van 24 april 1920
Op dezn dag bood Amicitia aan de leden met hun dames en introducés een

feestavond aan in de concertzaal van de heer V/ijckmans. Na de begroeting van het

bestuur entameerde het ensemble van de militaire kapel van het Tweede Regiment
Infanterie een fraai prograrnma. Het volgende gedeelte van de avond bestond uit
een groot bal dat, evenals het concert, bijzonder in de smaak viel. (Volgens A.Dig-
nouts is dit een inhaalfeest na e€n langdurige "slaap").
ln l92l vierde de heer Hub Hermans zijn 2í-jangjubileum als president. Na dit
feest nam hij in december ontslag als president. Als zijn opvolger werd in januari
1922 gekozen de heer Emm.Smeets. Oud-president Hub Hermans overleed op 16

februaÅ 1922.
Op vrijdag 8 maart 1922 werd het dak van de sociëteit waar getroffen door een

storm.
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Woensdag 19 december 1923 ovedeed de heer Piet Clercx, die algemeen "De
Kindervriend" werd genoemd. Op zijn begrafenis waren veel leden aanwezig.
Op 20 mei 1924 nam sociëteit Amicitia deel aan de optocht die gehouden werd ter
gelegenheid van het gouden priesterfeest van deken Ed.Haenen, kanunnik en
pastoor-deken van Vy'eert.

In 1925 werd evenals andere jaren de sociëteit tijdens de kermisdagen tot 20 uur
opengesteld voor het publiek. Op dinsdag 17 november werd aan de leden en
geintroduceerden een soirep aangeboden, met muziek door het Boheems Trio, de
dames Chleina.

Bridsen

In 1926 begon men met bridgen in de sociëteit. De heer V/.Gruythuysen was lid
geworden en was e€n van de eerste bridgers. In de sociëteit hangt nog een foto van
de eerste bridgers, die gemaakt is op 11juli 1932. De bridgeclub heette "Amicitia"
Tijdens de oodog 1940-1945 moest men geregeld van stamlokaal wisselen, waardoor
de bridgeclub de naam 'Vluchtheuvel" kreeg. Deze bridgeclub leefde nog lang voort
in de "Woensdagavond' bridge-club.

Carnavals-comité

Op de eerste maandag van januari 1927 werd in de gewone vergadering van de
sociëteit Amicitia bij de rondvraag door een van de leden de vraag gesteld of
Amicitia, als oudste Vy'eerter sociëteit, met haar twee jonger zustersociëteiten
Corona en De Club,. niet het initiatief zou kunnen nemen om te komen tot een
carnavalsviering in ìùy'eert.

Na breedvoerig overleg werd besloten de besturen van 'De Club" en 'Corona'uit te
nodigen om de zaak verder te bekijken. De heer Emm.Smeets, president van
Amicitia, werd aangewezen om deze eerste vergadering, die al op 6 januari plaats-
vond, te leiden. Op deze bijeenkomst werd besloten om middels een advertentie in
het Kanton Weert een oproep te richten tot alle Weerter verenigingen, sociëteiten,
clubs en fabrieken. Deze oproep verscheen in het "Kanton Weert" van vrijdag 7
januari en zondag 9 januari al vond er in de zaal \üijckmans een vergadering plaats.
De opkomst was bevredigend maar niet voldoende om tot een plan te besluiten.
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Er werd op 17 januari een tweede vergadering belegd in zaal Wijckmans en toen

was er een groot aantal aanwezigen. De vergadering werd geopend door de heer

Emm. Smeets, voorzitter van het voorlopig comité. Hij dankte de dames en heren

voor de grote opkomst, waaruit bleek dat het animo om in ìùy'eert een optocht te

houden was aangeslagen. Hij stelde voor een definitief comité te benoemen.

Er werd vervolgens tot stemming overgegaan en het comité werd als volgt benoemd:

Emm.Smeets, ere-voorzitter Herman Smeets, voorzitter Ant.Post, secretaris Fr. van

der Velden, penningmeester en de heren J.v.d.Venne, Jos Joosten en J.Janssen

commissarissen. Het resultaat was dat er op maandag 28 januari 1.,927 er eindelijk
weer eons e€n carnavalsoptocht door Weert trok, georganiseerd door het comité

"Camavalsviering Weert". Sociëteit Amicitia nam ¿¡an deze optocht deel met een

schitterende praalwagen, voorstellende Prins Carnaval met hofstoet, edellieden,
gevolg, schildknapen, lijfwachten, sterrewichelâârs, narren, goochelaars, ¡xrurters eu

poorteressen. Hiermee behaalde zij de eerste prijs, die met fl. 25,00 werd gehono-

reerd. Ook sociëteit Corona nam met een gfoep deel aan deze optocht. In de stoet

mochten geen maskers gedragen worden.
Ook in 1928 organiseerde dit comité weer een optocht en was Emm.Smeets ere-

voorzitter en Herman Smeets voorzitter. rüy'e hadden toen de eerste Raad van Elf in
'Weert. Het jaar daarna bedankten zij beiden voor deze functie en werd Jean van de

Venne voorzitter en Jean Vaessen (de latere Vorst) commissaris. Mr. Kolkman,
burgemeester van Weert, was toen ere-voorzitter.

Jean Vaessen

Vorst van de Rogstaekers
van 1937 tot 1959
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Het beheerders-echtpaar Lenij en Jos Reijnen-Rijks achter de bar,
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In de jaren zevent¡g werden onze dansavonden vaak opgeluisterd door dit knotsgeld<c

orkest "De MaJfrßtels" uit Eindhoven.

De zij-ingang van de Sociëteit.
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1927-19M

Yanaf 1927 tot aan het einde van de Tweede Wereldoorlog zrjn de berichten over
sociëteit Amicitia zeer schaars.

Op 26 juli 1930 overleed president Emm.Smeets. Ondanks zijn drukke werkzaamhe-
den was hij altijd met zijn vrienden e€n trouwe bezoeker van de sociëteit. Enige
maanden voor zijn dood had hij nog njn 25-jang huwelijksfeest gevierd. Op I
september werd de heer Math.Hendriks tot president gekozen. Op 12 november
1933 oveileed penningmeester Arnold Jansen, die opgevolgd werd door tJ/.Gruythuy-

sen. Op 2 februari 1934 werd Jean Vaessen, namens de sociëteit Amicitia, lid van de
Raad van Il+2. In de Raad van Elf hadden vertegenwoordigers van de Weerter
verenigingen zitting en daarbij werd de Raad nog aangevuld met twee leden van de
VVV-Weert Vooruit. Op initiatief van VVV-lù/eert Vooruit werd later, op 2I
november 1936 de Rogstaekersclub opgericht onder voorzitterschap van ons lid Jean
Vaessen, die tevens de eerste Vorst was.
In 1936 werd onder leiding van architect P.Weegels het sociëteitsgebouw geheel
gerestaureerd. Door een meningsverschil in het bestuur bedankte de penningmeester
V/.Gruythuysen voor zijn functie en hij werd opgevolgd door Jean Vaessen, die tot
1958 deze functie heeft waargenomen.
Op 1 januari 1937 had de sociëteit nog 75 leden, maar in dat jaar bedankten liefst 20
leden zich als lid. Op 1 februari werd de heer Frans v.d. Eynden tot kastelein
gekozen.

In 1939 werd door de sociëteit een gedeelte van de achter de sociëteit gelegen tuin
aan de gemeente verkocht, die deze grond nodig had voor uitbreiding van het
stadhuis.
Vanaf juli 1941 was de soos door de Duitsers opgeheven, die waarschuwden dat
iedere verdere actie ten gunste van de sociðteit zou worden bestraft. Daarbij werd
de hele administratie in beslag genomen en ik mag ¿u¡nnemen dat dezp nooit meer
boven water komt. In de oorlogsjaren werd het gebouw gebruikt door Duitsers en
Russen en later ook nog door Engelsen, mdat het gebouw er na de oorlog uitzag als
een varkensstal. Alleen de portretten en foto's die in de sociðteit hingen, werden
door toedoen van Mathieu Gruythuysen gered. In 1944 kwam het gebouw wel vrij,
maar werd het als een Rode-kruispost gebruikt.
Op zaterdag 29 september 1945 werd het sociëteitsgebouw we€r in gebruik genomen
met een rede van President Hendriks. Hierna werd de avond in geznllig samenzijn
doorgebracht. Vanaf die tijd nam het ledental toe tot 55 leden. Er kwam we€r een
vermakelijkheidscommissie bestaande uit de heren P.Haenen, L.Jansen en F.Stulti-
ens.
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Rechteherstel Oaroereade
Goederen

ZtJ, tlie hsreteld w€nsohon te
wordgn in den eigendom van of
een æketijk recht oP onroerende
goederen. welk recht zii gedurende
d€ bezdt,ting onvrUwillig hebben
verloreu, en die dientengievolge een
geschil l¡ebben ntet den tegenwoor-
digen €ig€nåar van dit onroetend
goed of van dit za,kelijk recht, die'
nen dit geschil vóór 1 SePtember
a,s. ter kennis te blengen va,n de
afdeeling onroeren'de goederen vs,n
don raad voor het rechtshersteì,
door ¡ni<ldel vnn een sangift,e-for-
muli,er in driwoud, dât !¡ân 1 Juni
a.s. af verkrij'g'baar is ten lIypo-
theekkantore tegen betaling van 1

suitren.fff,l¡ftr.b E, .t. ó r.Ìa

II DE PERIODE VANAF W.O.II TOT AAN TIET IsO-JARIG BESTAAN IN 1992

Op 23juli 1945 vergaderde de sociëteit voor de eerste keer na de oorlog met 2l
leden. Matheus Hendriks was president, F.Peters secretaris, J.Vaessen penning-
meester en P.v.Dooren, J.Janssen, M.v.Kimmenade en L.Spaes gewoon lid. De
.President opende als volgt: "Namens het Bestuur van de Sociêteit riep ik als

voorzitter van rJeze Vereniging U een hartelijk welkom toe na e€n gedwongen
scheiding van circa 4 jaar. Moge deze hereniging ons brengen tot een wederbloei
van onze zo goed bekende Sociêteit welke ruim l0Ojaren door de Weerter Burgerij
voor ons behouden bleef. Ik hoop dat door gezamenlijk overleg een goede regeling
gevonden mag worden om uit de moeilijke positie te komen, waarin wij ons thans

bevinden. Het is de vraag op welke wijze de Sociëteit zo goal mogelijk ten dienste

van de leden kan komen. Men moet nu het herstel in rechten añvachten en een

spoedige schadevergoeding".
Op zaterdag 29 september 1945 werd het sociðteitsgebouw weer in gebruik genomen

met een rede van president Hendriks. Hiema werd de avond in geznllig samenzijn
doorgebracht. Vanaf die tijd nam het ledental toe tot 55 leden. Er kwam weer een

vermakelijkheidscommissie bestaande uit de heren P.Haenen, L.Janssen en F.Stulti-
ens.
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1946

Tijdens de vergadering van 7 januari 1946 werd besproken hoe het 100-jarig bestaan
gevierd zou moeten worden. Dit had eigenlijk in 1942 hebben moeten plaatsvinden,
want de oprichtingsdatum is 15 oktober 1842, maar begrijpelijkerwijze werd daar
toen gezien de tijdsomstandigheden niets aan gedaan en ook nu in 1946 kwam de
viering niet van de grond en bleef het bij plannen om een kerkdienst te houden, een

receptie en een geznllige avond. Vanwege een lege kas ging het allemaal niet door;
men had het geld nodig voor het opknappen van het gebouw en andere belangrijke
zaken, maar in l992kan men eens goed uitpakken om "de schade" in te halen.

1947

Op 6 januari 1947 deelde het bestuur mee dat men een oodogsschadevergoeding
had ingediend van fl. 3.500,00.8ind september kreeg men 2O% terug van de door de
Duitsers in beslag genomen kasgelden. Het eerste jaarverslag spreekt van een
"oude", goede verstandhouding tussen bestuur en leden wat o.a. bleek toen er
gestemd moest worden ter goedkeuring om het rechterzijzaaltje op te knappen.

1948

Op 2 februari 1948 besloot men een oud gebruik in ere te herstellen, namelijk om
jaarlijks in de maand april een H.Mis te laten lezen voor de overleden leden. In
maart besloot men enkele heren geestelijken en burgers toe te laten tegen betaling
van contributie tot het houden van een bridge-avond in de sociëteit. Dit is de nu nog
bestaande zogenaamde Woensdagavondclub.
In oktober ontving de sociëteit f1.225,44voor de schade opgelopen bij een bomin-
slag (één van de weinigen in Weert, H.T.).Van de gemeente kreeg men een boete
van fl. 150,00 terug, die was opgelegd omdat men met de kermis gelegenheid tot
dansen had gegeven.
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1949

Op 1 januari 1949 waren er 70 leden en t honorair (ere)lid. Vanaf 4 april werd
Harrie van Werden tot nieuwe kastelein benoemd. Het kleine kamertje werd
verhuurd aan het Psychologisch Instituut uit Heerlen; de bovenvertrekken werden
bewoond door ene mejuffrouw Gerits. Dit jaar 1949 werd het gebouw van boven tot
beneden in orde gebracht, alleen een ventilator ontbrak nog.

De iaren viiftiq en zestis

Tijdens de vergadering van 2 januari 1950 was er de mededeling dat de gemeente

162 nL2 grond wilde kopen voor uitbreiding van het gemeentehuis. Op 1 april (géén

grap) werd de pingpongbar geopend. Hiertoe waren de leden met hun echtgenotes
uitgenodigd. Zij konden getuige zijn van een demonstratie.
Op 3 juli 1950 werd de contributie verhoogd van fl. 3,75tot fl. 4,50per kwartaal en

kon men zich te goed doen aan een hanensouper à raison van fl. 3,80 per persoon,
te betalen aan de kastelein.
In november keurde de vergadering de grondaankoop door de gemeente van
gemelde 162 rnz voor fl. 2.000,00goed en dat er een nieuwe waskeuken kwam. Na
deze vergadering werden er gratis l}hazen verkiend.
In de jaren 1951,1952 en 1953 kende de sociëteit een sterke terugloop van leden.
Waren er in 1949nog7O en in 1951 67,eind 1953washet aantal teruggelopen tot 60
(+ é€n honorair lid).

Overlijden president

Op 6 december 1954 nam men het besluit over te gaan tot de aanschaf van een

biljart van de V/ertha-brouwerij. Op 7 februari 1955 kwam het, maar de brouwerij
had er wel bepaalde voorwaarden aan verbonden. Zo moest er zorgvuldig mee

worden omgesprongen, er mocht uitsluitend Wertha-bier getapt worden en de

onkosten bedroegen fl. 303,50.
Op 19 december 1954 overleed vrij plotseling de President Matheus Hendriks. In
1930 was hij als opvolger gekozen van Emmanuel Smeets en hij bleef 25 jaar de

praeses onder vaak moeilijke omstandigheden als we denken aan de jaren vóór,
tijdens en ná de oorlog. Op 2 januari 1956 koos men Walter Gruythuysen tot
president.
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In mei nam men het besluit om officieren als honorair lid toe te laten en in juli
werd artikel 5 aangevuld met artikel 5a: 'Het bestuur heeft het recht een of meer
personen, welke zich voor de Sociëteit bijzonder verdienstelijk hebben gemaakt of
uit hoofde van hun funktie een belangrijke plaats in het maatschappelijk leven
innemen, te benoemen tot erelid. De ereleden hebben behalve stemrecht, dezelfde
rechten als de gewone leden, doch betalen geen contributie. De benoeming kan
alleen geschieden in een voløllige bestuursvergadering, waarbij minstens 5 personen
vóór moeten zijn. Het bestuur geeft van een dergelijke benoeming kennis aan de
leden'.
Op 15 oktober 1956 werd het portret van de overleden president M.Hendriks
onthuld, waarbij mevrouw Hendriks aanweng was. Dit portret werd uit vrijwillige
bijdragen geschonken en werd vervaardigd door kunstschilder F.v.d.Berguit Thom.

In de loop van 1957 werd de sociëteit opgeknapt. De lokalen en de gang werden
opgeschilderd. Er kwam een nieuwe vedichting en een vloerbedekking (kokos);
nieuwe gordijnen werden opgehangen en de rùy'erthabierbrouwerij zorgde voor e€n
nieuw buffet. Op 28 september werden de lokalen feestelijk in gebruik genomen.
Op 16 mei 1960 werd de bouwcommissie geihstalleerd, omdat er sprake van was dat
de sociëteit een nieuw gebouw zou g¿uur krijgen. In augustus nam de kastelein
Harrie van Werden ontslag; op l januari 196L was er een nieuwe: Jac Reynart. Het
aantal leden was inmiddels gegroeid tot 82 gewone, 1 ere-, en 7 honoraire leden,
maar de sfeer werd cr niet beter op, zndat de secretaris in zijn verslag het doel van
de sociëteit nog eens naar voren bracht: "De Sociëteit heeft ten doel door gezellige
conversatie en gepaste ontspanning een band van vriendschap en welwillendheid
tussen hare Leden te bevorderen'. Misschien wel daarom hield men in september
van dat jaar een feestvergadering op Schuttershoeve, gevolgd door eæn eendenmaal-
tijd, waarvoor ieder lid fl. 3,50 had bijgedragen. Hierna werd nog een bridge-drive
gehouden die later in het sociëteitsgebouw werd voortgezet.
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Verbeterins en/of nieuwbouw

In 1962 werd - in afi¡¡achting van een reglementswijziging- de boete voor het niet
bezoeken van de vergaderingen afgeschaft. De contributie werd verhoogd tot fl.
40,00. De voorgevel van het gebouw werd opgeschilderd, het biljart werd grondig
afgesteld, de stamtafel werd hersteld en herplaatst en men hing een nieuwe ledenlijst
op. In 1963 werd de schoorsteen hersteld en de bestuurskamer opgeknapt. Hier
kwam ook de telefoon te hangen en bij het buffet kwam een gespreksteller. Er
kwamen nieuwe stoelen en tafelkleedjes. In 1964 werden de keuken, de gang en de

achterkamer opgeknapt voor fl.2.672,00(N.8. Er was sprake van overname van het
pand van Hanraets op de Emmasingel (De Walburg), maar de President was van

mening dat mejuffrouw Hanraets te veel vroeg). Het wachten was op de gemeente

die de sociêteit zou overnemen vanwege het nieuwe kernplan. Er zou dan een

nieuwe sociëteit komen nabii de Hogesteenweg.

Een andere optie was het plan hoek Stationsstraat-rJy'ilhelminasingel en Emmasingel
51. Ook het Muntgebouw kwam ter sprake. De gemeente toonde echter weinig
interesse om het gebouw over te nemen. In april 1965 kwam bovendien een

schrijven van het Departement van Onderwijs en rùy'etenschappen, dat het sociëteits-
gebouw op de monumentenlijst was geplaatst, met alle consequenties vandien.
Op 1 januari L966 bracht dokter De Pont namens de bouwcommissie verslag uit.
Commissie en daarmee ook bestuur en leden waren tot de conclusie gekomen dat

þet eigen pand maar het beste opgeknapt kon worden. De achterkamer zou als

biljartzaal bij de sociëteit getrokken worden. Om aan gelden te komen werd het
bestuur gemachtigd een lening van fl.20.000,00te sluiten. In de vergadering van mei

werd het krediet verhoogd tot fl.40.000,00voor de aanleg van een centrale verwar-
ming en het opknappen van de kasteleinswoning.

w€€Rt, oktoûep r9ó7

ðrl q€leq€nlì€rò vån h€t

r25 - JaRrq B€st¡\ânsÊ€'est òep soc.retert ,,àmrcrtr.\"

zr.rll€n B€stuun en t€òen op zorìòÀç 29 okto8€n
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125-iaris bestaan

Op 2 januari 1967 werd toegezngd dat de vermakelijktreidscommissie een extra
krediet zou ontvangen om het 125-jang bestaan feestelijk te vieren. Op 27 oktober
van dat jaar was de viering. Jos Dignouts geeft in grote lijnen het verloop van het
feest weer in zijn boekje over de geschiedenis van de sociëteit: "Om 10 uur werd in
de St.Martinuskerk een Eucharistie-viering gehouden tot intentie van de overleden
en levende Leden van de Sociëteit. Het Bestuur, de vermakelijkheidscommissie en
veel leden waren om kwart voor tien in de sociëteit bijeen gekomen en getooid met
een witte anjer gingen wij om tien uur naar de kerk, waar wij allen vooraan plaats
namen. Door het koor werd een meerstemmige H.Mis gezongen en de Hoog Eerw.
Heer Deken W.v.Bommel hield een passende toespraak. Na de H.Mis kon men nog
even naar huis.
Om half twaalf begon de receptie in de sociëteit. Bestuur en leden waren hier tot
half twee aanweng om aan de overige verenigingen en anderen gelegenheid te
geven hun gelukwensen aan te bieden. Vanwege de te verwachten drukte werd het
een staande receptie. De zaal was versierd met bloemen. Het werd zeer druk.
Tallozen kwamen het recipiërende Bestuur de hand drukken. Veel cadeaus en
bloemsÍukken werden aan de oudste mannenvereniging van weert aangeboden.
Daags na het feest werden vele van deze bloemstukken naar de kerk gebracht. Er
werd acte de presénce gegeven door de kerkeliike autoriteiten met Deken W.v.Bom-
mel aan het hoofd, door de gemeentelijke autoriteiten met loco-burgemeester
H.Persoon wegens uitstedigheid van de Burgemeester Dr.v.Grunsven, door vertegen-
woordigers van industrieën, afgevaardigden van Verenigingen en veel particulieren.
Tijdens de receptie werd door Dhr. Dignouts, voorzitter van het feestcomité, een
toespraak gehouden, waarin hij een levensschets gaf van de nSoos" en waarin hij
namens de leden het Bestuur feliciteerde met het 125-jang bestaan. Ook herdacht
hij het toenmalige oudste lid; de Heer Jac Hendriks, die vlak voor dit feest ontsla-
pen w¿¡s.

Jc suis le jarô1¡lo! ileB flêu¡s qul ¡e oo¡t plDs,
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Gedicht van Eduard Harecour, conservator Musée de cluny Nimégne Io mei 1926.
Dit gedicht is te lezen op de omslag van de 'Geschiedenis van Sociëteit Amicitia" van
15 ohober 1842 tot 22 olaober 1912 geschreven door J. Pruijmboom.
Dit document is nog aanwezig in het archief van Amicitia.
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Namens cle le<ten bood hij als een blijvende herinnering aan de viering van het 125-
jarig bestaansfeest een herinneringsbord rurn, veryaardigd door St.Joris te Beesel.

Hierop was de naam van de President, Dhr. W.Gruythuysen, aangebracht. De heer

Jean Vincken overhandigde het bord aan de president. Het heeft een plaatsje in de

Sociëteit. De ontroerde president had dan ook alle redenen om de aanwezigen

hartelijk dank te zeggeî voor de uitingen van sympathie.

In de avonduren, om half acht, kwamen Bestuur, Leden en hun Dames bijeen in het

buitencentrum 'De Tranchée'. Onder de feestmaaltijd hield de heer Dignouts een

toepasselijke speech, waarbij de erewijn, aangeboden door de President, gedronken

werd op de toekomst van de sociëteit en het welzijn van de President en de Leden.

Tot diep in de nacht werd er een dansje gemaakt, waarbij de muziek werd voortge-
bracht door een elektronisch orgel".

Document

Op 8 januari 1968 werd de president - die op vakantie in Davos verbleef - herkozen.

Hem werd een telegram gezonden. Dan, noem het een toevalligheid waarvan het

leven zo vol zit, kwam in oktober M. de Haan met een document voof de dag dat

hij gekregen had van een persoon die onbekend wenste te blijven, een geschiedenis

van de sociêteit tot het 70-jarig bestaansfeest, geschreven door een vroegere

secretaris, J.E.R.F.C. Pruijmboom. Op de vergadering van 4 november vroeg men

aan cle heer Dignouts of deze de geschiedenis van de sociëteit op schrift wilde
stellen. Deze nam dit op zich. Gelukkig kon hij nu beschikken over het werkstuk van

J.Pruijmboom, want de geschiedenis vertoont enkele blinde vlekken van 1902 tot en

nret 1919 en van l934tot 23 juli 1945.

Er was weer hoop op een nieuw gebouw in de voûn van het landhuis "Den Haag"
(museum De Tiendschuur) aan de Recollectenstraat, maar in 1969 kocht de

gemeente het om te dienen als woning voor de nieuwe burgemeester F.Breekpot.
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75ste veriaardaq President

Op 5 mei 1969 besloot men om de president bij diens 75ste verjaardag een geschil-
derd portret aan te bieden, omdat hij in 1970 wenste af te tre<len. De commissie
"Akte Portret" organiseerde samen met de Vermakelijkheidscommissie een feestdag
op zaterdag 23 augustus met een H.Mis, receptie, aanbieden van het portret en een
gezellige avond met muziek en dans in een grote tent die geplaatst was in de tuin
van de heer W.Gruythuysen aan de St.Hieronymusstraat. Buiten de kerkelijke
harmonie St.Jozef waren er 210 dames en heren aanwezig.

Ik besluit dit gedeelte van de geschiedenis met het slotwoord van Jos Dignouts van
zijn boekje: Geschiedenis der Sociëteit 'Amicitia": "Het jaar 1969 spoe<lt ten eincle.
wij hebben dit jaar een mooie zomer gehad en zelfs een prachtige nammer, zndat
wij eind oktober onze jassen nog aan de kapstok konden laten hangen. Maar dan
komt onverbiddelijk de winter met het nieuwe jaar l97o.wat zal dit ons, de nu l1g
leden tellende sociëteit brengen? President walter Gruythuysen zzl op 5 januari
1970 aftreden. Een ander zal zijn plaats moeten innemen om voodopig de sociëteit
te voeren naar het 150-jarig bestaan.
Hiermede eindig ik de geschiedenis van sociëteit "Amicitia",die ik ondanks het vele
werk toch met graagte heb afgemaakt onder dankzegging aan allen, clie mij hierbij
hebben geholpen. Alle goeds voor de sociëteit in de toekomst en ik hoop, dat later
iemand te vinden zal zijn, die deze geschiedenis vanaf januari 1970 weer zal willen
samenstellen.

'Weert, december 1969
w.g.A.Dignouts".
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De iaren zeventiq

De hoop van Dignouts blijkt niet ijdel, al is hij het znlf die in 1970 de draad weer
opneemt in een boekje: nVervolg van de geschiedenis van de sociðteit Amicitia van

1970 tot 1980'.Hij effent m voor mij de weg.
Eind 1969 7ag het er voor de sociëteit nogal somber uit: het gebouw verkeerde in
een slechte staat. De toenmalige president Walter Gruythuysen was 75 jaar en wilde
aftreden. ln augustus 1969 was hem al een portret aangeboden zoals we zÃgeî, maar
het was wat groot uitgevallen, althans stak te zner af tegen de overige portretten en

daarom besloot men betreffend portret dat voor de sociëteit bedoeld was in
bruikleen aan de heer Gruythuysen af te staan en deze zou dan een ander in
bruikleen aan de sociêteit ter beschikking stellen. Aldus werd sahriftelijk vastgelegd.

De (cx)-preside¡rt cn Jac Coppen we¡den iu december van dat jaar benoemd tot
erelid. De jaarvergadering van 5 januari 1970 kenmerkte zich door e,en nek-aan-nek
race tussen de kandidaten E.Vermeulen en A.Dignouts voor de post van president;
de stemmen staakten: 33.

Op 2 maart werd Mr.Stan Smeets tot president gekozen, al had die eerder te kennen

gegeven dit "baantje' niet te ambiëren. Hij deed het dan ook maar drie jaar'
A.Dignouts werd de nieuwe secretaris en plaatsvervangend president. L.Schulpen
had verder zitting in het bestuur als penningmeester en als leden werden toege-

voegd: R.Mathijsen, E.Spaas, V.Coenen en B.v.Miedo.
Alhoewel het gebouw in slechte staat verkeerde was de sfeer goed te noemen en dat
kwam voornamelijk door de goede verstandhouding in het bestuur, de samenwerking
van de bouwcommissie en de aanpak van de Vermakelijkheidscommissie. Er kwam
nog een commissie die het reglement moest herzien en die nam er ruimschoots (7
jaar) de tijd voor. Per I oktober kwam er een nieuwe kastelein: G.v.Klaveren.
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In de algemene vergadering van 6 juli was er een bouwcommissie benoemd waarvan
ik u de namen nog schuldig ben: E.Vermeulen, J.Huyben, Ch.Verkuylen, A.Kirkels
en J.I-ambrichts. Deze commissie vond het noodzakelijk dat er een kleine verbou-
wing plaats vond en op 7 september gaf de vergadering njn fiat om het dak te
repareren en een douche-cel aan te brengen in de woning van de kastelein. Het
grotere werk durfde men nog niet aan. Pogingen om een nieuw pand te betrekken,
leden schipbreuk. In december stortte bij de reparatie aan de linker dakhelft van de
achterbouw de top van de achtergevel in. Het werd provisorisch afgedekt met zeil en
het wachten was nu op de toestemming om het zaakje op te bouwen. Daartoe stelde
men zich in verbinding met Monumenteîznrg, de gemeente en architect Piet
Coenders. Nog voor het jaar 1970 om was werd er een financiële commissie
ingesteld die nauw moest gaan samenwerken met de bouwcommissie. Een radicale
verbouwing zag meî niet zitten; dat was voor de leden niet op te brengen.

Opbouw

Net voordat beslist zou gaan worden om Hotel van Horne in de Stationsstraat (anno
1992 chinees restaurant Aziê) over te nemen, kwamen de gebroeders Schoenmakers
in samenwerking met architect Coenders met een plan voor de dag, dat aanschouwe-
lijk maakte, dat verbouwing technisch en financieel mogelijk was en dit was wel
aangekaart, want zo kregen de leden een eigen huisvesting. Het ging nu snel. Op 1

november 1971 gingen de leden accoord met een spoedige verbouwing en op de
buitengewone vergadering van L3 december 1971 werd het bestuur gemachtigd een
hypothecaire geldlening aan te gaan tot fl. 140.000,00en een bouwkrediet van fl.
45.000,00.Op 7 februari 1972begon men met het optrekken van de nieuwe achter-
gevel. Op 14 april werd de sociëteit ontruimd en konden de aannemers Jac Teeven
en Loyen hun gang gaan. De tussentijd van vijf maanden werd doorgebracht in hotel
Verstraeten op de Maaspoort. Op zaterdag 16 september 1972 werd de sociëteit
heropend met een receptie en e€n geznllige avond. Tevens werd meteen al het 130-
jarig bestaansfeest - dat in oktober znu zjn - gevierd. Twee (feest)vliegen in één

klap dus.
De receptie werd druk bezocht met het aanbieden van de (obligate) cadeaus zoals
een geluidsinstallatie van de leden, een klok van de aannemer en andere zaken die
nu nog gedeeltelijk de soos sieren. Architect P.Coenders kreeg het erelidmaatschap
aangeboden evenals het oudste lid, M.Spaas. Na de verbouwing - die ruime aandacht
kreeg in de regionale en plaatselijke persbladen - werden toegangspassen ingevoerd
en jeugdpassen voor de ongehuwde, inwonende kinderen van de leden in de leeftijd
van 16 tot en met Z3.iaar.
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Nieuwe president

In 1973 trad S.Smeets vanwege drukke werkzaamheden (o.a. wethouderschap) af en
vice-president Dignouts nam zß lang waar totdat Th.Heünans - na rijp beraad -
zich beschikbaar stelde en hierdoor zijn grootvader opvolgde die president was van
1896 tot 1921.
In 1973 werd er een ton geplaatst in de sociëteit die op sommigen een bijzondere
aantrekkingskracht uitoefende. Kegelclub 'EVA" (Een Vrije Avond) schonk een
eikenhouten stamtafel, gemaakt van oude sluisdeuren, nadat al de leden ervan lid
van de sociëteit waren geworden. Dit vond plaats op 9 november 1973 met een
receptie onder het motto: 'Geen bloemen, gÍulrne cognacn en die wens werd
geäerbiedigd. Intussen nam Frans Holten de barfunctie waar, omdat kastelein Noud
Giebels van de dokter geen nachtdienst meer mocht doen. Frans deed dit met volle
overgave, totdat op I januari 1974 G.v.d.Wielhet van hem overnam. De kasteleins-
commissie was hiervoor verschillende malen bij elkaar moeten komen. Dezp
commissie regelde trouwens ook het vaststellen van de pnjzen van de dranken en
het vaststellen van de waarde van de inmiddels ingevoerde penningen ter betaling
van de consumpties bij bepaalde gelegenheden, büu. kermis en carnaval. Ook
bepaalden deze heren: H.Adriaans, E.Spaas, Th.v.Brussel, I.Boerkoel, W.Joosten,
L.Weekers, Ch.Verkuylen en H.Kupers mede de openings- en sluitingstijden. Het
kasteleinsechtpaar Van de Wiel-Gerritsen had; zoals al ras bleek, niet veel nveug"

van het kasteleinsvak en het kreeg daarom dan ook op 7 januari "congé".Met ingang
van I mei 1974 sloot men met de heer en mevrouw Storms-Kessels een contract af,
telkens voor één jaar, want men had zijn lesje geleerd.
Op mei 1975 werd het 200ste lid genoteerd: Jac Coolen. Samen met de president gaf
hij bij gelegenheid hiervan e€n consumptie. De contributie was gaandeweg opgelo-
pen van fl. 120,00in 1974tot fl. 150,00in 1975en deze zol vanwege de inflatie ieder
jaar omhoog gaan.

ln 1976 stelden de heren L.Schulpen die tien jaar penningmeester was geweest en
A.Schoenmakers die zich vooral had ingezet tijdens de grote verbouwing in l972zich
niet meer herkiesbaar. Eerstgenoemde bood bij zijn afscheid een wandbord aan met
de afbeelding van het sociëteitsgebouw dat ontworpen was door de heer Luycke uit
Weert die tijdens de tweede wereldoorlog nog ingekwartierd was geweest in het
gebouw. In deze maand januari werd het feit herdacht dat M.Spaas zestig jaar lid
was en omdat deze de sociëteit niet meer kon bezoeken vanwege zijn ouderdom van
93 jaar, ging het voltallige bestuur naar hem toe om deze herdenking op sobere
wijze gestalte te geven.
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Het bleek dat het dak van het hoofdgebouw hoognodig vernieuwd moest worden.
Het zag er erger uit dan men op het eerste gencht had gedacht. 'De dakdekker
ging, in de goot staande, hiermee een stukje omlaag; verschillende ankers bleken aan
vemieuwing toe en er zou veel houtwerk aan te pas moeten komen om het dak weer
een normaal aanzien te geven.

Er moest met een steiger gewerkt worden. Bovendien vielen we door dit uitstel juist
in de bouwvakvakantie en daama werd het weer wat slechter met veel wind,
waardoor het werken op het dak geen aangenaam karwei was. Juist voor de kermis
kwam men klaar".(4.D.)
Al met al moest er f1.21.500,00op tafel komen en de kermiscenten waren op.
Gelukkig ontving men van provinciale staten het restant van de subsidie: f1.6.134,56.
De geluidsinstallatie die opgeknapt moest worden, vergde een bedrag van fl.3.100,00
uu¡¡r nu was dan ook iedereen verstaanbaar. Een ander buffet zag de brouwerij
(Brand) niet zo zitten.
De reglementscommissie kwam in 1976 verschillende malen bij elkaar en eind 1976
waren de statuten door de ledenvergadering goedgekeurd. 'Onze hoop was nu, dat
we het nieuwe reglementboekje bij gelegenheid van het 135-jarig bestaansfeest
zouden kunnen laten verschijnen. Door de vele nieuwe bepalingen, die in de laatsté
jaren waren ontworpen, wisten vele leden niet meer waaraan men zich te houden
had'. (4.D.) Een van de nieuwigheden was het ontstaan van een dagelijks bestuur,
bestaande uit president, secretaris en penningmeester.

Fustenkoelins

ln 1976 ging een lang verwachte hoop in vervulling. De spiraalkoeling werd veryan-
gen door een fustenkoeling. Nu waren de klachten over het niet aan alle eisen
beantwoorde pilsje voorbij.
Op 2 mei 1977 kon de president aankondigen dat de nieuwe statuten en het
huishoudelijk reglement in werking konden treden. Op 6 juni bood A.Dignouts het
eerste exemplaar aan de president aan. De leden zouden het na de zomervakantie
ontvangen. Op I augustus werd de reglementscommissie ontbonden.
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INTERMEZZO I

Activiteiten in de sociëteit

De vermakelijkheidscommissie, ontspanningscommissie of activiteitencommissie,
zoals die later werd genoemd, heeft in het verleden veel en diverse soorten activitei-
ten in en buiten onze sociëteit georganiseerd. De ene keer met veel, de andere keer

met minder succes. "Nietgeschoten is altijd misn,vonden de leden van dezn commis-

sies, die vaak de moed hadden iets nieuws te brengen in de sociëteit.

Toch zijn er activiteiten geweest, die bijzonder succesvol waren en als we zn die
oude agenda's eens doorbladeren herinneren de meesten zich nog wel enkele

uitschieters:
Vanaf 1973 tot en met 197'Ì was er een opmerkelijke samenwerking op het gebied

van activiteiten tussen Amicitia eî owþ zustersociëteit De Club, vooral op het

gebied van bridgen. Jaadijks waren er bridgewedstrijden tegen elkaar, de ene keer in
De Club en de andere keer weer in Amicitia. Vaak werden deze wedstrijden

besloten met een bal. Maar er werden buiten het bridgen ook voetbalwedstrijden
tegen elkaar gespeeld en gezelligheidstochten met de auto gehouden.

Op het gebied van bridge was ook de jaarlijkse nsexdriven erg in trek en wel van

L974 tot 1980. De mannen kozen dan een andere vrouw als bridge-partner. De

droppings ín 1973 en 1974 waren erg geznllig.
Nog steeds wordt er jaailijks door Piet Hermans een fietspuzzeltocht uitgezet, die

, steeds, aftrankelijk van het weer, veel deelnemers trekt.
En dan waren er natuudijk de bals: camavalsbal, oranjebal, herfstbal, candle-night,
kermisbal, halfvastenbal, Beierse avonden of hoe ze ook heetten. Ook de jeugd-

discos met carnaval waren erg geznllig. Wij hadden goede en minder goede orkesten

die de muziek verzorgden. rffie herinnert zich nog Harrie Bonné uit Roermond,
onvergetelijk, en het knotsgekke orkest De Mafketels uit Eindhoven; Eddie Snap-

haan en Baer Donkers zorgden vaak voor de muzikale omlijsting tijdens de nieuw-
jaarsrecepties. Enkele malen werd er zelfs een tennistoemooi georganiseerd voor
onze leden en er werd en wordt nog steeds jaarlijks gekiend voor wild en andere

leuke prijzen. Vroeger was er ook nog jeugdkienen rond Kerstmis. Sinterklaas kwam
vaak op bezoek tijdens de ledenvergadering, steeds weer met enkele verrassingen. er

waren verder wijnproefavonden, mossel- en springstuk eetavonden, barbecues,

ladies-nights, dialezingen, voordrachten, prijskaarten eîz.,ja werkelijk teveel om op

te noemen. Dank zij die leden van de activiteitencommissies is er en wordt er nog

steeds veel werk verzet om het bezoek aan onrzþ Soos te bevorderen, daar mogen we

gerust even bij stilstaan. Wij wensen dan ook de huidige ontspanningscommissie heel

veel succes en inventiviteit bij het organiseren van nieuwe activiteiten!
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De jaarlijkse fietstochten zijn erg gezellig...

Ook na afloop zoals b.v. in 1989,hier in het buitengoed

van Frans Bergmans
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Samenstellins vemakeliikheidscommissies vanaf 1972:

197 2: Y oorntter F. Knapen, L. van Miedo, R. Mathijsen, J. Baetsen, W. van Rij t
en A.Dignouts
1973:Yooratter F.Knapen later P.Vincken, J.Baetsen, R.Mathijsen, H.Kupers,
P.Hermans, W.van Rijt en A.Dignouts
1974: Uitbreiding met 1üy'.Könemann en R.Kneepkens
I915:Yoorntter P.Hermans, W.Könemann, R.Kneepkens, J.Peters, W.van Rijt en
A.Dignouts
197 7 : U itbreiding met Fr. Bergmans i. p.v.rW.van Rij t
1978: Voorzitter W.Hamaekers, W.Könemann, F.Bergmans, L.Jansrna en T.Geens
1979: idem
Gcdurentle dezn jaren hebben E.Spaas en P.Jansen steeds geholpen

1980-1982: Voorzitter M.Hamaekers
1983- 1987: Voorzitter P. Smits
1988- 1989: Voorzitter H. Coppen
Gedurende deze jaren hadden nog zitting:P.Smits, M.Roelofs,
W.Govaerts, P.Hermans, N.van Beek, F.Nies en L.Reemers, maar de
juiste samenstelling is niet uit de notulen te achterhalen.
L990-L992:Yoorzitter F.Nies, P. Smits en P. Poell
in L992 tevens jubileumcommissie aangevuld met P.Rincker en
L.Reynders

Het is altijd weer gezellig tijdens de maandelijl<se ledenvergaderingen
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135-iariq bestaan

Op 15 oktober 1977 bestond de sociðteit 135 jaar. Dit feit werd gevierd met een echt
gezellige dansavond. van de negen bestuursleden werd een foto gemaakt. Er
kwamen felicitaties binnen, sorns vergezeld gaande van een geldbedrag. om 23.00
uur sloot de president de officiële receptie en hij dankte allen die aan het welslagen
van deze avond hadden meegewerkt. 'De president liet de kraan voor gratis drinken
openstaan tot 24.00 uur en hij nodigde eenieder uit tot het plegen van een dansje.
Hier werd druk gebruik van gemaakt. Dit ging door tot 03.00uur in de nacht en pas
tegen 05.00uur gingen de laatste bemekers huiswaarts".(4.D.)

Inmiddels zijn we nu globaal van de geschiedenis van de sociëteit op de hoogte,
maar éÉn passage uit de aantekeningen van Pruijmboom wil ik u toch niet onthou-
den. Het gaat over de jaren zo rond 1875: 'Er volgden calamitieuse jaren, dagen van
gramschap en ellende voor het innerlijk leven van onze sociëteit. Aanhoudend
verwisselingen in het bestuur, ontslagname van vele leden, het oprichten van een
andere sociëteit (corona,H.T.), kortom een periode van innerlijke strijd, die het
verenigingsleven verzwakte en ook verdeeldheid bracht buiten het sociëteitslokaal.
Die tweespalt schijnt niet ontstaan te zijn onder de leden Weerternaren, maar het
vuurtje werd aangestoken, warm geblazen en onderhouden door vreemdelingen die
ambtelijk een tijd en wijle in Weert vertoefden en door de le<len van "Amicitia" uit
beleefdheid werden aangenomen als lid en mitsdien ook stemrecht hadden'. (Of dit
alles met een korreltje zout genomen moet worden?)

Het jaar 1978 kenmerkte zich door moeilijkheden bij het zoeken n¿uÌr een nieuwe
kastelein. De heer Storms en echtgenote hadden namelijk te kennen gegeven op 23
maart dat ze zo spoedig mogelijk hun functie wilden neerleggen. Het bestuur stemcle
er in toe dat de kastelein met ingang van 23 april mocht vertrekken, mits zijn
echtgenote nog zo lang zou blijven werken totdat er een nieuwe kastelein mu zijn,
of anders tot uiterlijk drie maanden na 23 april. Dignouts zou voorlopig het buffet-
werk doen daarbij geholpen door mevrouw Storms en mevrouw carla Teeuwen-
Beckers.
Aan liefhebbers was geen gebrek zoals blijkt uit het aantål aanmelclingen van
veertig, maar toen men eindelijk iemand dacht te hebben gevonden, haakte die na
een proeftijd van twee maanden af. Gelukkig had zich in die periode een ander
echtpaar aangediend dat op 29 oktober met veel elan begon en man en vrouw lieten
blijken cJat zn hun vak verstonden. Het waren de heer en mevrouw Keyarts en die
werden per l januari 1979 voor vast benoemd. voorlopig was men uit de beslomme-
ringen.
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De geschiedschrijving van A.Dignouts houdt op in 1980. Hii schrffi als laatste:
,'Hiàrmee beëindig ik de geschiedenis van de sociëteit in de hoop, dat er na mii een

ander mag komei, die de geschiedenis vanaf 1 januari 1980 tot 20OO zal bíihouden,

zeker jaren wasrin wel het een en ander zsl gebeuren".

Die ãnder is dan gevonden, al is hii geen tid van de sociëteit. Ik, Henk Tillemans,

neem de verder draad op in 1979 en laat u een kijkje nemen in de kcukcn van dit

eerbíedwaardig instituut en ik doe dit aan de hsnd van de notulen van de vergade-

ringen en jaarverslagen van de secretaris en voorlopig doe ik dit tot aan de l50-iarige

¡uiiteumri"ring in 1992. Ol ik dan nog doorga tot het iaar 2AOO kan ik zelÍ niet

bepalen, maar als ik gewaagd word, leg ik volgaørne ja.
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Erelid

Op de jaawerga<lenng van 8 januari 1979 blijkt dat er - volgens het jaarverslag van
de secretaris - 229 leden zijn en 4 ereleden. Het bestuur vergaderde 23 keer en er
werden 12 algemene vergaderingen gehouden.
De president Theo Hermans, dankt in het bijzonder het scheidend bestuurslid
(secretaris) Jos Dignouts, die vanaf het vertrek van Storms het beheer van de
sociëteit heeft waargenomen, zodat alles zoveel mogelijk doorgang kon vinden. Het
bestuur wil hem als beloning voordragen als erelid.
De penningmeester H.van Dooren wordt herkozÊî en Piet Cuypers, Frans Bergmans
en Harrie Kneepkens nemen zitting in het bestuur. Hierna verzoekt de president aan
Dignouts de zaal te verlaten, zodat de vergadering zich kan uitspreken over diens
erelidmaatschap. 'Het applaus dat door het lokaal klinkt, bewijst de instemming van
de leden met het voorstel van het bestuurn. Het kersverse erelid biedt een consump-
tie aan, "wanthet kan nu wat lijden'.
In zijn laatste jaarverslag lezen we op het einde: "Ik heb dit werk voor de sociëteit in
de laatste 2O jtren graag gedaan en heb er geen spijt van het gedaan te hebben.
Maar eens moet er een einde aan komen. Toen ik in 1957 lid werd met de carnaval,
waren er ongeveer 80 leden. Ik heb dit getal zien uitgroeien tot Lr7 op 1 januari
1970 tot 155 op I januari 1973, dus vlak na de verbouwing en tot 230 nu. Van de 80
die in 1957 lid waren, ujn er nu nog een 25-tal over en zo ae je het einde aangeko-
men. Ik heb de grote bloei van de sociëteit meegemaakt, wat natuurlijk mijn werk
meebracht. Nu de grootste bloei zowat tot stilstand is gekomen vind ik dat mijn tijd
voorbij is, mede in het belang van mijn gezondheid. Ik dank u voor het vertrouwen
dat mij in al die jaren in geschonken en spreek hierbij de wens uit, dat het de
sociëteit in de komende jaren goed zal gaan".(Aldus A.Dignouts)
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Kienen en penninsen

Tijdens de rondvraag van de vergadering van 8 januari 1979 merkt Jan Paulussen op

dat hij de kienavond bijzonder geslaagd vond, maar hij is het er niet mee eens dat er

voor prijzen langs de deur wordt gegaan. "Wij als sociëteit zijn toch niet noodlijden-

de, aldus de heer Paulussen". Bert Kupers antwoordt namens de Vermakelijkheids-
commissie dat dez.e slechts één doel voor ogen staat, "namelijk zoveel mogelijk de

leden te kunnen aanbieden".
Op de buitengewone ledenvergadering van 12 februari deelt de president mee dat

tijdens de carnaval de consumpties met penningen betaald dienen te worden. Dit om

technische redenen. Harrie Sweron informeert of de penningen ook onderhevig zijn
aan de heersende inflatie. "De president antwoordde de heer Sweron dat de

penningen welke in de loop van jaren in zijn nachtkastje bewaard zijn gebleven, hem

alleen maar winst hebben opgeleverd".
Op 5 maart kan de president de vergadering meedelen dat de omzet met carnaval

met 20% is toegenomen. "Was eÊn zear mooie toename en de sfeer met carnaval

was zeer prettig; wanklanken werden niet vernomen. Verder werden drie leden van

onze sociëteit door een hartinfarct getroffen, die allen aan de beterhand zijn'. Het

halfuastenbal heet ook zrær geslaagd, al waren er wat weinig leden aanwezig.

Op 2 april vraagt Emile Spaas hoeveel leden er per vergadering gekozen mogen

worden, aangezien er nu zes op de lijst staan.

Hij is voor een ledenstop en wil maximaal drie leden per vergadering balloteren' De

presiclent antwoorclt dat het bestuur selectief te werk gaat en dat er maximaal

slechts vier personen per vergadering gekozen kunnen worden.

Op 7 mei doet de penningmeester uitvoerig verslag over 1978. "Hij hoopt dat wij in
L979 de buffetomzet van fl. 100.000,00mogen bereiken en dankt het bestuur en de

leden voor het gestelde vertróuwen in hem*. Hij wordt gedechargeerd.

Bij het begin van de ronclvraag deelt de president mee dat de gerant (kastelein) en

echtgenote als dank een koud buffet aanbieden. "Aan dit buffet heeft de heer Theo

van Brussel nog enkele schotels toegevoegd". Op 11 juni beklaagt Gerrit-Jan

Molenkamp zich erover dat er spawater uit grote flessen wordt geschonken; hij is
voor kleine flesjes. Dit is ook de bedoeling zegt de president toe' Harrie van den

Broek vraagt waarom het convocaat (uitnodiging) in het blauw was uitgevoerd. "De

secretaris, de heer Van Hoof, deelt hem mede dat de drukker toevallig blauw op de

machine had staan, derhalve blauwe convocaten". Op 2 juli deelt de president mee

dat het bestuur op verzoek van de leden heeft besloten een elektrische klok aan te

schaffen.
"De andere klokken zullen, zo mogelijk, worden gerepareerd"'
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Winkelende dames(nroefl

Op 3 september herdenkt de president de overle<len secretaris Frans van Hoof. 'Wij
verliezen in hem æn 7&er toegewijd lid en secretaris voor wie niets te veel was. Wij
zullen hem node missen". De president deelt verder mee dat de soos bij wijze van
proef 's zaterdags van 11.00 tot 14.00 uur geopend zal njn,'dit om winkelende
dames tegemoet te komenn.
Tijdens de rondvraag feliciteert H.Kupers allen vanwege de aanschaf van een nieuw
diepvrieskastje, dat hij evenwel een onooglijk iets vindt en hij is voor een nieuw
buffet, maar dat is financieel niet haalbaar, aldus de president ãi" n"t helemaal met
hem eens is.
Jan Baetsen vindt dat de voorgevel ontsierd wordt door duivenmest en of daar iets
tegen te doen valt. Het bestuur zal dat eens bekijken.
A.Poell verzoekt dat de leden gedurende de vergadering tn de zaal plaats nemen in
plaats van aan de bar of de ton. 'zodra de vergadering afgelopen is, is dat wat
andersn. De president zal ervoor zßrgen dat er gedurende le u".g"d".ing"r, voldoen-
de plaatsen zijn in de zaal.

Op de buitengewone algemene vergadering van 8 oktober opent vice-president Frans
Holten de vergadering. Hij deelt mee dat er een bedrijf wtrdt ingeschakeld om de
duiven te ve{agen. Het diepvrieskastje achter de bar heeft een nieuw jasje gekregen.
wim van Rijt (rondvraag) vindt het jammer dat er met de kermis g""n lerrJnd"
muziek aanwezig was vanwege de hoge kosten. 'Voorstel van de heer Van Rijt is omin de toekomst een visje uit te gooien om een snoek te vangen,,. (Aldus notulist
Frans Bergmans).
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Secretaris

op 5 novemb er 1979 wijst de heer Baerke Aclriaans in een vurig pleidooi op de

naleving van de statuten "en dat wij als Bestuur en Leden het heft in eigen hand

moeten houclen". Hij legt de nadruk op het introduceren van niet-leden en hij legt

uit hoe er dan gehanclãla dient te worclen. "Dit speciaal voor de in de sociêteit

vertoevende kaartclub".

Die vijfcle november kiest men ook een nieuwe secfetaris: Harrie Kneepkens. (N'B'

Tweede secretaris was V.Coenen).

Harrie van den Broek vraagt naar de mogelijkheid om de afzuiging in de keuken te

herstellen. Misschien stoort hem dat wel bij het kaarten? Het euvel zal hersteld

wor<len in overleg met Jan Poell. Jan Gloudi 7l¡8 gfaag een andere samenstelling in

de sex-clrive aooi U¡v. bridgers met een vaste partner te laten spelen of te loten. Hij

wil dit laten opnemen met de vermakelijkheidscommissie. "Voorgesteld werd om de

ledenlijsten van de bridgeclubs in de sociëteit op te hangen, die dan voor ieder

zichtbaar zijn. Bestuur der sociëteit heeft hier geen bezwaren tegen".

Drankpriizen. verhosins of niet?

op 3-L"".b"r 1970 biedt de president T.Hermans zijn verontschuldigingen aan

voor het te laat beginnen van de algemene ledenvergadering' maar dit houdt

verband met de koopavond voor Sinterklaas. Het bestuur stelt voor de drankprij-

zen - die sinds 1977 niet meer zijn verhoogd - aan te passen: bier en koffie een

gulclen, jenevers fl. l,15,frisdranken ook één gulden, enz. "Dhr. B.Kupers is het met

á""" p.¡ru"rhoging wel eens, indien het bestuur besluit de contributie en entreegel-

den tiendmatig aan te passen". Ton Mathijsen wilwachten totdat de juiste verhogin-

gen bekencl i¡n. oi"-zijn al lang bekencl , zegt Thissen, behalve die van bier.

t4olenkamp vinclt clat de leden die de soos frequent bezoeken het gelag maar

moeten betalen. De president merkt op clat de dranken niet onder de kostprijs

verkocht mogen worden en hij verzoekt de vergadering bij handopsteken aan te

geven of deze accoord gaat met de voorgestelde verhoging' en men is overwegend

loor. Kupers is het echter niet eens met deze manier van stemmen en hij verzoekt

het aantal opgestoken armen te tellen. "De president verzoekt dan wie tegen het

voorstel is;4 opgestoken armen boren alle gekoesterde illusies van de heer B.Kupers

indegroncl; aiwezigwarennamelijk60 leclen".Enzo isditprobleem uitdewereld

geholpen.
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1980

Bridqeclubs
Op maandag 7 januari 1980 herdenkt de president de overleden leden en memoreert
hij het grote verlies van secrelaris Van Hoof. "De president verzoekt nu de aanwezi-
gen op te staan en het overlijden van ons oudste lid de heer M.Spaas te herdenken.
Hij verzoekt om I minuut stilte in acht te nemen". Hij, de president, wordt herkozen
en op de vr¿ug v¿rn de secretaris of hij zijn herverkiezing accepteert, "deelt hij mede
dat gezien de uitslag der stemming (62 voor, één tegen en één onthouding, H.T.) hij
er niet langs kan, en hoopt dat iedereen beseft heeft dat het we€r voor een periode
van 3 jaar is'.M.Smeets komt ook in het bestuur.
B.vincken (rondvraag) zag graag vermeld hoeveel de omzet van de bridge-avonden
bedroeg en dit per bridge-club. De president antwoordt dat de contributie van de
kaartclubs ongeveer fl. 1.700,00is, maar meer dan de helft van deze clubleden is lid
van de sociëteit en betaalt dus geen contributie en omdat er een stockregeling met
de kastelein bestaat, kunnen er geen exacte cijfers gegeven worden. De president
wil graag de bedoeling achter de vraag weten. "De heer B.vincken deelt mede dat
het bestuur van de sociëteit het de bridge-clubs moeilijk maakt. President antwoordt
hem dat dit zrnr zeker niet het geval is'. Tonnie Geens wil weten van wie de
bestuurstafel is. "De heer E.Mertens deelt de president mee dat de tafel in bruikleen
is en dat zij officieel geschonken zal worden bij het 3O-jarig bestaan van EVA".
(N.8. Stock slaat op voorraad)

Carnaval (Vastelaovund i)
Op 4 februari deelt de president mee dat het carnavalsbal erg gez.ellig was en goed
bezocht en dat men erg tevreden was over de disc-jockey. R.Könemann vond de dj
ook erg goed en hij verzoekt om met penningen te werken in plaats van met
bonnen. De president antwoordt dat het bestuur besloten heeft om met carnaval met
penningen te werken. "Dat werkt veel sneller en gemakkelijker voor het bedienencl
personeel". Op 3 maart vertelt de president dat de carnavalsdagen goed zijn verlopen
en hij dankt speciaal de heer Dignouts die hij een fles jonge jenever aanbiedt.

Op 14 april vraagt de president hoe de vergadering denkt over sluiting van de soos
tijdens de vakantie van de kastelein van 28 juni tot en met 2Ojuli.Giel Poell is daar
geen voorstander van, "indien zulks niet dringend nodig is, terwijl de heer Jos
Dignouts attendeert op de kaartclubs op meerdere avonden per week". Op het
voorstel om in die periode de soos tot één uur open te houden, moet het bestuur
zich nog eens beraclen.

Op L2 mei verzoekt Wil Schoffelen om bronnen aan te boren om kosten te besparen
om zodoende de financiöle toestand van de sociëteit te vedichten. "De president
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antwoordt de heer Schoffelen dat de inkopen door het bestuur nauwlettend worden
bekeken'. Schoffelen vraagt ook wat 'Tafelronde V/eert 146" betekent en dit blijkt
een serviceclub te zijn zoals Rotary en Lions, maar dan voor jongeren tot 4Ojaar.

Gedenkboekie

Op 2 juni deelt de president mee dat het boekje over de vervolggeschiedenis van de
sociëteit van de hand van Jos Dignouts over de jaren 1970-1980 in de vergadering
van september zal worden gepresenteerd. Op I september zngt de schrijver er over
dat hij tweemaal van de waarheid is afgeweken: de eerste keer bij de presidentsver-
kiezingen en de tweede keer bij een bestuurswisseling. Hij wil er verder niet meer
woorden aan kwijt en biedt het eerste exemplaar aan de president aan.
(Al eerder, namelijk op 4 augustus, bood L.Schulpen een nieuw koperen naambord
aan, vervaardigd door V/im Könemann).
De buitengewone ledenvergadering van 6 september is wel e,en zÊet korte. De
notulist voegt namelijk als noot toe: "De vergadering was va¡r zo'n korte duur dat het
zelfs ons geacht lid, de heer Emmanuel Mertens niet was opgevallen of gehoord dat
de geluidsinstallatie voortreffelijk functioneerde'.

Sancties

Op 6 september, tijdens de korte vergadering dus, deelt de vice-president W.Kneep-
kens mee, dat er in de zo juist gehouden bestuursvergadering was besloten om leden
die ondanks herhaalde waarschuwingen inwoners uit Weert in de soos introduceren,
voor bepaalde tijd te schorsen. De vergadering daarop (3 november) vraagt Ruud
Könemann hoe lang die schorsing duurt, w¿urrop de president antwoordt dat het
bestuur dit uitmaakt. "De heer Könemann had graag een meer concreet antwoord
van de president gehad en vond de uitleg erg vaag".
Door de gestegen onderhoudskosten en de lasten die rusten op de gebouwen is het
bestuur genoodzaakt - z.a lez.en we bij I december - om de dranken, contributie en

entreegelden te verhogen. De laatste twee met fl. 25,00. Hier gaat de meerderheid
mee accoord. Met het verhogen van de dranken hebben toch 22 leden duidelijk
moeite, want die stemmen tegen; 30 zijn er voor.
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1981

Op maandag 5 januari 1981 dankt de president de heer Dignouts voor het vele dat
hij heeft verricht, door o.a. de contributie-administratie bij te houden. "Onze huidige
secretaris is thans voldoende ingewerkt dat hij ook deze taak zal waarnemenn. De
secretaris, w.Kneepkens, leest daarop het jaarverslag voor waarop de president
dankt met de woorden: "Er is veel gebeurd in 1980, marir er moet nog veel
gebeuren". rù/.Kneepkens wordt herkozen.

Op 9 maart heet de president de aanwezige leden van harte welkom in een - zoals
hij het formuleert - "bijna vernieuwde soos na de grote schoonmaakbeurt door
schoonmaakbedrijf Blankersn. Het haringhappen op aswoensdag was niet zo'n succes
als andere jaren, vindt de president. "De voorna¿mste reden was wel dat er te weinig
zoute haring was en uiteraard te veel zuren.

Coenen/Van Tuel

omdat Vin coenen, tweede secrelaris, naar canada vertrekt, is er een vacante
bestuursfunctie. Het bestuur heeft Frans van Tuel als kandidaat gesteld. Na een
schriftelijke stemming - op verzoek - wordt hij met ruime meerderheid gekozen.
Nadat hij zijn dank heeft uitgesproken voor het in hem gestelde vertrouwen en een
consumptie heeft aangeboden, houdt hij een vurig pleidooi voor aanpassing of
kwijtschelding van contributie voor oudere leden. Hij is voor het zoeken n¿ulr een
combinatie van een x-aantal jaren lidmaatschap plus een bepaalde leeftijd. Het
bestuur zal nch over dit voorstel buigen en er te zijner tijd op terugkomen. vervol-
gens richt de president een dankwoord aan de het scheidencle bestuurslid, de heer
V.Coenen. "Hij brengt dank uit aan de tweede secretaris voor het vele werk voor de
sociëteit verricht en wenst hem "good luck" in zijn nieuwe vaderland. Namens de
sociëteit biedt de president hem een wandbord aan, voorstellende de gevel van de
sociëteit".

Op 4 mei brengt Jos Dignouts onder de aandacht dat een eventuele contribu-
tiewijziging voor 60-plussers de goedkeuring van de algemene vergadering behoeft.
De president geeft als antwoord dat dit ook ongetwijfeld zal gebeuren. 'In het
vededen, aldus de president is er nog eens een voorstel geweest om tot ontheffing
van contributie te komen voor z.g. bejaarden. De combinatie van leeftijd plus een x-
aantal jaren lidmaatschap is een nieuw voorstel en zal derhalve alle aandacht krijgen
in het bestuur'.
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Op I juni heeft R.Könemann tijdens de rondvraag twee opmerkingen: niemand
maakt bij de discussie gebruik van de microfoon en hij bedankt voor het presentje

bij gelegenheid van de gezinsuitbreiding. "De heer Jan Thissen (achter de micro-
foon): "Jammer dat niet alle leden doordrongen zijn van het vele werk van de

vermakelijkheidscommissie bij het organiseren van evenementen, gezien het geringe

bezoek op de betreffende avonden'. (N.8. de tweede secretaris, Frans Holten, heeft
uitgerekend dat dezn vergadering 11 minuten en 15 seconden heeft geduurd,

w¿urvan het voorlezen van de notulen 9 minuten in beslag nam).
Op 3 augustus kan een "gebruinde en uitgeruste" president 35 leden verwelkomen.
Jan Gloudi, die koninklijk is onderscheiden, biedt een consumptie aan. "Tegen deze

geste had kennelijk niemand beøuaar, gehoord hebbende het applaus", Op 7

september zet de president George Paquay nog eens extra in het zonnetje vanwege

zijn 5O-jarig huwelijk.

Verhosinq hyootheek/verwarmins

Deze vergadering van 7 september, gaat in zijn geheel over de financiële positie van
de sociëteit en het nemen van een concrete beslissing over het verhogen van de

hypotheek die het bestuur van fl. 107.000,00op fl. 200.000,00wi1 brengen. Dit is

noodzakelijk, omdat de omzet terugloopt en op inkopen niet meer te bezuinigen
valt. Het bestuur wil verder de verwarming splitsen in een deel voor het woonhuis
boven en één voor de lokalen van de soos. Dit vraagt vernieuwing.

De president stelt als discussiepunten:

l. Vooruitbetaling van contributie voor vijfjaar.
2. Verhoging van de hypotheek tot fl.200.000,00a1s onderdeel van de

bezuini gingsmaatregelen.
3. Het laten uitschrijven van een renteloze lening met een uitloting van

lOVo per jaar.
4. Gedurende vilf.iaar de leden een extra schenking te laten doen met als

resultaat "verlichtingvan rentelasten en wegwerken van rekening
courant".

5. De sociëteit laten exploiteren voor eigen rekening.
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Ben Vincken opent de discussie door op te merken dat hij voorstellen mist om de
leden te activeren en hij stelt voor om de leden voor fl. l0O,O0consumptiebonnen te
verstrekken die evenwel niet inwisselbaar zijn met de kermis en carnaval. "Ds
president roemt het voorstel van de heer vincken welk hij een uitermate goed
voorstel vindt, en hoopt op meer suggesties uit de vergadering". Rolf Mathijsen vindt
in de voorstellen er geén die het sociëteitsleven beter maken.

Jo Beljaars vindt het voorstel van vincken wel sympathiek, maar het is volgens hem
niet uitvoerbaar. "om de zaak gemnd te houden is hypotheekverhoging plus
verhoging van contributie en dranken noodzakelijk". Ruud Könemann vindt de
voorstellen maar lapmiddelen. De grootste onkostenpost is het loon van de kastelein
en de daaruit voortvloeiende sociale lasten. (De lasten tussen haakjes die de nsoos"

later nog opbreken, H.T.) Rolf Mathijsen verzoekt het bestuur toestemming om met
de gemeente en horecadeskundigen te gaan praten om een andere exploitatie van de
soos. Het bestuur heeft hier geen enkel benxaa¡ tegen. Hierna wordt het voorstel
om de hypotheek te verhogen goedgekeurd en ook de verwarming mag aangepast
worden.
Tijdens de rondvraag merkt Mathijsen op dat hij vanaf 1966 lid is en dat het altijd
een goede gewoonte is geweest dat een nieuw lid zich voorstelt aan de aanwezige
leden. Nico Hermans haakt daar gelijk op in: 'Proficiat Rolf, dan ben je nu 25 jaar
lid'en dat komt laatstgenoemde op een rondje te slaan.

Op 12 oktober blijkt dat er procedurefouten zijn gemaakt bij het aanvragen van e€n
verhoging van de hypotheek, daarom zal op 2 november rJezn zaak nog eens aan de
orde moeten komen, als er tenminste voldoende leden aanweag zijn. Het voorstel
om de contributie met fl. 50,00 te verhogen en voor fl. 50,00 consumptiebonnen te
verschaffen, wordt aangenomen. H. van den Broek is het opgevallen "dat met de
kermis alleen Carla en Peter 's middags in de sociëteit serveerden en zich 'uit de
naad" moesten werken, terwijl de kastelein 's avonds "met de duimen kon draaien".
De president antwoordt daarop dat Carla en Peter 's avonds niet aanwezig waren en
dat een en ander in ondeding overleg geregeld was. omdat op 2 november minder
dan de helft van de leden aanweng is, kan er over het punt van de verhoging van cle
hypotheek geen besluit genomen worden, Er vindt daarom een verschuiving plaats
naar 16 november. Op deze vergadering geeft de president een uitvoerige toelichting
over dit punt en gaat men tot schriftelijke stemming over met als resultaat dåt 55
van de 66 aanwezigen voor de transactie zijn.
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Rolf Mathijsen feliciteert het bestuur met de uitslag van de stemming en merkt dan

op clat er een "bevrorenn kasteleinscommissie is en een vermakelijkheidscomrnissie.
Hij wil de eerste weer tot leven wekken. "De president antwoordt de heer Mathijsen
dat de kasteleinscommissie inderdaad "bevroren" is, figuurlijk gezien althans. Deze

tre€dt alleen in functie bij benoeming van een kastelein. De vermakelijkheidscom-
missie krijgt bij het organiseren van activiteiten helaas veel te weinig steun van de

leden". Op 7 december wenst Stan Smeets de clausule nbevroren commissie,
figuurlijk gesproken' uit de notulen geschrapt zien, waarvan acte. Er is een schrijven

van H.Kneepkens waarin hij bedankt als lid en secretaris. Vincken wil graag weten

hoe de taken verdeeld zijn in het bestuur. 'De president verschaft hem deze

informatie'.

1982

Het jaar 1982 begint slecht voor de leden, want bier en frisdrank worden met tien

cent verhoogd. (Vergadering van 4 januari). Omdat de eerste secretaris, per I
februari aftreedt, stelt het bestuur de tweede secretaris, F.Holten kandi.laat. De

leden komen met L.H.Raemaekers (Bèr) die zich na enige bedenkingen kandidaat

heeft gesteld omdat er eerst niemand beschikbaar was. Hij moet het evenwel
afleggen tegen Holten. De penningmeester H.van Dooren en bestuurslid Bergmans

worden herkozen. Piet Cuypers stelde zich niet herkiesbaar.
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Splitsins of niet. dat is de vraag

Op 8 februari is er bij de ingekomen stukken een enquête-formulier van Raemae-
kers om de visie te peilen op het sociëteitsleven en over het doorvoeren van een
interne verbouwing die erop neerkomt dat de sociëteitsruimte gesplitst wordt wat
weer inhoudt dat er een uitbreiding naar de bovenzaal moet plaatsvinden. Stan
Smeets heeft geschreven dat hij radicaal tegen de voorgestelde verandering is, omdat
ze financieel niet haalbaar is. Het bestuur evenwel wil eerst een onderzoek van een
financieel deskundige en een architect. Op voorstel van Stan Smeets wordt artikel
12, leden 1 en 3 gewijzigd in dier voege dat het bestuur dient te bestaan uit een
oneven aantal personen met een minimum van vijf die door de algemene vergade-
ring worden gekozen.

Taakverdelins

Na de kascontrole op 8 februari geeft de president een overzicht van de taakver-
deling van de bestuursleden:
T.Hermans, president.
F.Holten, eerste secretaris en waarnemend president.
F.van Tuel, tweede secretaris.
F.Bergmans, contactpersoon bestuur en vermakeliikheidscommissie.
J.Poell, onderhoud gebouw.
M.Smeets, ledenadministratie en inning contributie.
Het kasteleinsgebeuren valt rechtstreeks onder het dagelijks bestuur dat tussen
haakjes vanaf 1977 als zodanig opereerde. B.Kupers mist de commissaris van orde.
"Dat is J.Poell",antwoordt de president.

Zaterdag 16 olaober 1982 werd het 140-jarig bestaan gevierd. Op de uitnodiging stond
deze tekening van W. Meusen.
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Op I maart wordt melding gemaakt van het feit dat de sociëteit op 15 oktober 140

jaar bestaat. "Ditzal slechts onder de leden gevierd worden". Cuypers meent echter

dat het groots moet worden gevierd.
Op 5 april blijkt dat er op de enquôte van Raemaekers weinig respons is gekomen;

die was trouwens te summier van opzet.

Op 3 mei stelt Dignouts voor een bouwcommissie in het leven te roepen. Van Beek

vinclt clat het bestuur door moet gaan met plannen maken. "Dhr. Holten spre.ekt zijn
bezorgclheid uit omtrent het voortbestaan van de sociëteit bij een splitsing. Daar-

naast haalt hij de kostenfactor aann. De president sluit daarna de discussie.Op 7

juni zijn er mâar twee leden die een verder onderzoek wensen'

E.Vermeulen is bevreesd voor te hoge kosten, nen zal monumentencommissie

toestemming geven"?
Wel kiest men op 5 juli voor hetclucht-ve¡'wamúng tnet airconditioning. Die dag

wordt ook meegedeeld dat het 140-jarig bestaan op 16 oktober gevierd gaat worden

met een receptie vanaf 20.30 uur en daarna e'en geznllig samenzijn. "De president

roept eenieder op om deze avond te reserveren en ef een geznllig feest van te
maken". (6 september)
Op 4 oktober wil Fr. Stribos weten waafom een aantal leden met de voomaam en

een aantal met Heer wordt aangesproken. "De wnd.-president verklaart dat binnen

Amicitia, dat vriendschap betekent, eigenlijk geen titulatuur moest voorkomen.

Voornamen worden gebruikt waar zþ in de namenlijst voorkomen"'

.Op I november verzoekt de president de leden op te staân om Jos Dignouts te

herclenken die op 18 oktober plotseling is overleden. "De president noemde hem een

waarclig lid van de sociëteit die in het hart van de oveiledene een grote plaats innam

en waâryoor hij in de afgelopen jaren veel tijd had overgehad". Het 140-jarigbestaan

heet volgens cle president geslaagd, dank zij de inzet van de eerste secretaris, de

vermakelijkheidscommissie eri vele anderen.

Op 6 december komt er als surprise dat de consumpties van fl. I,20 met vijf cent

worden verhoogd. In verband met bezuinigingen zullen de convocaten niet meer in
een envelop verstuurd worden,
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1983

Géén dames

Op 3 januari 1983 worden de president en de derde secretaris,M.Smeets, herkozen.
Het bestuur stelt voor om het carnavalsbal 'door de drukke camavalsaktiviteiten in
de stad", te laten vervallen en in plaats daarvan een lentebal te organiseren.
R.Könemann - en velen met hem - zijn daarop tegen. Het bal gaat dus door en

vedoopt goed blijkt later. Op 7 februari vraagt Bèr Raemaekers waarom de
voordeur om 20.00 uur dichtgaat. Hij vreest een geringere omz.et. Coolen en
Vincken vallen hem bij. Holten geeft aan dat de omzet tussen 13.00 en 20.00 uur
gemaakt wordt 'en na deze tijd kan de penningenverkoop goed via de bar'. In het
andere geval zijn er veel meer toezichthouders nodig". De praktijk wijst uit dat de

grootste drukte dan voorbij is en het personeel .tan kan gaan poetsen *voor het weer
volloopt". Vincken wil weten wat het bestuur onder introducés verstaat. Volgens de
statuten mogen tijdens deze dagen ftermis en carnaval, H.T.) ook inwoners uit
Weert geihtroduceerd worden. Hij wil ook weten waarom vrouwen (dames van de
leden) geen lid kunnen worden. Dit vraagt evenwel aanpassing van de statuten en

bovendien is de vergadering mordicus tegen znals zn laat zien door handopsteken.
Op 7 maart deelt de president tijdens de vergadering mee dat hij tien jaar als
zodanig functioneert en bij biedt de aanwezigen een consumptie aan. Op 12 apnl
vraagt Bert lùy'eekers waarom er nu een buitengewone vergadering wordt gehouden.

"Hierop werd geantwoord dat i.v.m. Pasen de vergadering niet op de statutair
vastgestelde eerste maandag (van de maand) gehouden kon worden".

Motie van orde

Op 2 mei stelt het bestuur voor de gemaakte winsten te reserveren voor het 150-
jarig bestaan in 1992. De president merkt nog op dat de winst alleen maar kan
groeien door een verhoogd bezoek. \ùy'im Govaerts en Noud van Beek komen in de

vermakelijkheidscommissie in plaats van Könemann en Hamaekers. Smeets komt
met een motie van orde als er een discussie dreigt over controle en betaling van
rekeningen. Dit is een zaak tussen bestuur en leveranciers zngt hij. Op 6 juni wordt
€uÌngegeven dat de ontspanningscommissie - waarvan ik aanneem dat die dezelfde is
als de vermakelijkheidscommissie - binnenkort met een winterprogranuna komt. In
augustus wordt er bijv. een f,retstocht gehouden. Op 4 juli verzoekt de president om
daar massaal aan deel te nemen; hij herhaalt dit op 1 augustus.
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Mart Roelofs vraagt de mogelijkheid te bezien om in juli de soos te sluiten. 'De
president deelt mede dat hierover in het bestuur is gepraat en gezien de vergelij-
kende omzetten (of wordt hier bedoeld gelijkblijvende, H.T.?) is er nog geen besluit
genomenn. Vincken wil weten wat een ingekomen stuk is en hoe dit wordt behan-

deld. Hij krijgt de nodige uitleg van de president. Hij wil ook graag weten hoe de

penningmeester er in slaagt om op de salarissen fl.2.500,00 te korten. 'Hij ontvangt
als antwoord dat dit het gevolg is van het niet meer doorberekenen van de huur-
waarde in het salaris'.
Kupers wenst de heren van de vermakelijkheidscommissie veel succes en hij wijst op

het idee om een ladiesnight te houden en voorlichting te geven hoe autodiefstal te

voorkomen is. (N.B. uit de notulen kan ik niet uitmaken wat onder een ladiesnight
moet worden verstaan, H.T.). Op 5 september sLaat te lezpn bij de mededelingen dat

de belangstelling voor de fietstocht redelijk was, dat het tennistoernooi wegens te
gering animo niet is doorgegaan en dat er voor 10 september een kaartavond is
georganiseerd. Dezn laatste avond blijkt erg geznllig.

Fondue

Van Beek heeft met de kermisdagen veel leden én bestuursleden gemist en hij uit
hierover zijn ongenoegen. "De president antwoordde hierop dat tijdens dezn dagen

een aantal bestuursleden uitstedig waren en het bestuurslidmaatschap mag ook niet
inhouden dat men steeds verplicht is aanweúg te zijn".

Op 7 november wil Könemann weten welke overwegingen golden bij de keuze van
de slager voor de fondue-avond. "Namens de aktiviteitencommissie deelt
Dhr.Govaerts mee dat hier van geen keuze sprake is geweest en in de toekomst
mogelijk bij toerbeurt gewerkt zal worden '. De wijnfondue-avond is wegens te

geringe belangstelling niet door kunnen gaan. Kõnemann merkt op dat hier de prijs
debet aan is en I-eyenhorst dankt de aktiviteitencommissie voor het initiatief. De
samenstelling van de wijnen was goed volgens hem, en het was beslist eæn feestelijke
avond geworden. 'Bij doorgang hadden de weinige deelnemers voor de nodige
reclame gezorgd'. Kupers haakt er op in door te vragen of ideeen van leden welkom
zijn en of de aktiviteitencommissie over voldoende geldmiddelen beschikt. "De
president antwoordt hierop dat elke suggestie zal worden benut. Het werkkapitaal
(budget) is nog even groot. Er is geen aparte rekening, maar de commissie kan er
over beschikken".
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1984

Op 2 januari 1984 geeft de secretaris een overzicht van de aktiviteiten over 1983 en
we lezen dat 13 leden hebben bedankt, één lid is overleden en 4 nieuwe leden zijn
toegetreden. Hij spoort de leden aan om het sociëteitsleven op te krikken 'en stelt
voor om onder de ex-leden een mini-enquête te houden omtrent de beweegredenen
om op te zeggen'. De prijzen van dranken gaan met 5 of 10 cent omhoog. Roelofs
merkt op dat er in veel horeca-bedrijven met literflessen fris wordt gewerkt.
Prijsverhogingen zijn dan ¡¡s¡ nodig. 'De president deelt mee dat dit in het verleden
steeds door de leden isafgewezen".(Zie bijvoorbeeld bij ll juni 1979).

Van de rondvraag wordt druk gebruik gemaakt. Roelofs geeft als idee om een
ludieke tenniswedstrijd te organiseren. Könemann vindt de geluidsinstallatie slecht
en dat valt de president tegen. 'Er zijn de nodige kosten mee gemoeid geweest en
een volledig nieuwe is niet te betalen'. Mathijsen vraagt zich af - en dat is niet de
eerste keer - wa¿trom er wel feesten van de harmonie plaats vinden in de soos, maar
geen bruiloft van de dochter van een lid. Hij vindt het entree-geld ook te laag. 'Om
mede-eigenaar te worden is fl. 1.000,00niets te veel'.De president antwoordt dat -
na overleg met het bestuur - er privé-feesten mogen gehouden worden. 'De voorge-
stelde hoogte van het entreegeld zou afsch¡ikwekkend werken om lid te wordenn.

Jan Thissen stelt voor het budget zodanig te verhogen dat er zaken georganiseerd
kunnen worden die veel meer leden aantrekken waardoor de omzet stijgt. Roelofs
vult aan dat hij privé een pen ter beschikking heeft gesteld tijdens de kaartavond.
Hij vindt dat een nunco van de aktiviteitencommissie. (Tijdens de rondvraag nog
wordt er met de pet rondgegaan en de inhoud wordt Roelofs als vergoeding
aangeboden. Deze schenkt op zijn beurt het bedrag aan de penningmeester).

Stan Smeets. viiftip iaar lid

Op 2 april 1984 huldigt de president Stan Smeets vanwege zijn SO-jarig lidmaatschap
en hij memoreert de vele verdiensten als secretaris, president (I97O-L973) en mede-
opsteller van de statuten. Hij is bovendien een trouw lid. Hij ontvangt een gouden
dasspeld. De jubilaris vraagt zich echter af of hij wel het langst lid is, omdat
Hendriks boven hem op de ledenlijst staat. Dit wordt meteen veranderd door
Holten.
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Rode draad

Op 7 mei is er weer aandacht voor de rode dra¿d die steeds door de notulen loopt:
te weinig deelname aan de aktiviteiten. Cuypers vraagt of het nodig is dat elke
eerste maandag van de maand de sirenes loeien om de vergadering ¿um te kondigen.
Op 4 juni zegt Raemaekers dat er in het verleden moeite is gedaan om parkeergele-

genheden vóór het gebouw te creëren. Dezn rJreigen verloren te gaan. Het bestuur
weet (nog) van niets maar blijft attent. Op 2 juli weet de president te vertellen dat

de parkeerplaatsen bij de reconstructie van de Korenmarkt-Markt verloren gaan,

maar dat er mogelijk een terras mag worden aangelegd, dat er een promenade komt
en dat de parkeerplaatsen vervallen.

Toch splitsins?

Op 10 september staat de "splitsing van het gebouw" we€r op de agenda' De
president schetst de voorgeschiedenis. (Zie bij februari 1982). Mathijsen licht toe dat

hij naast de afscheiding tevens de soos wil beheren en dat hij eventueel de bovenwo-
ning zal betrekken. Hij wil een principebesluit, omdat verdere planning en onder-
zoek voor zijn rekening zijn. Könemann vindt het financieel wel aantrekkelijk, maar

vreest voor verlies aan ruimte. Uit de vergadering komt naar voren om op de

binnenplaats hij te bouwen.
Bram Bertels oppert om de kaartclubs en soos te combineren, ma¿lr de president
reageert daar onmiddellijk op door op te merken dat cafégebeuren en sociëteitsleven
streng gescheiden moeten zijn vanwege de aparte vergunningen. Gruythuysen kan
het allemaal niet zo volgen. Zijn we nu zo noodlijdend dat we moeten splitsen? Is
dit goed voor de toekomst? Willen we wel splitsing? "De president antwoordt dat de

sociëteit niet noodlijdend is en dat dit agendapunt door de leden is aangedragen en

dat de leden beslissen".En de leden beslissen...negatief:65 van de IO2 zijn tegen. En
zo kan dit agendapunt defirnitief (?) worden afgevoerd. Ondanks deze teleurstelling
dankt Mathüsen de vele leden die gekomen zijn. In de vergaderingen daarop van 8
oktober en 5 november worden resp. J.Verlaan en J.Maris herdacht die zijn
overleden. Er verblijven nogal wat leden in het ziekenhuis. Op 25 november wordt
er in de St.Martinuskerk een H.Mis opgedragen voor de overleden leden van de

sociëteit. Op 3 december wordt Pierre Gruythuysen herdacht die op 29 november
overleed. Hij was 43 jaar lid en ruim l0 jaar secretaris. Er wordt een tijdelijke
regeling getroffen met het echtpaar Coolen om bardiensten te verrichten, omdat de

vorige kastelein ontslagen is.
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198s

Op 7 januari 1985 geeft de president een (sombere) terugblik over 1984. De omzet
is weliswaar niet teruggelopen, maar wel het ledental door het aantal overledenen en
door het ontbreken van nieuwe aanmeldingen. Het beheer over de soos vediep ook
al niet m goeÅ, minder prettig zelfs, wat geleid heeft tot het ontslag van de kaste-
lein. Mevrouw Coolen heeft voorlopig de touwtjes in handen. Stan Smeets geeft in
overweging de ballotage af te schaffen, "omdat hierdoor e€n grote drempel wordt
opgelegd'.

Op 4 februari deelt de president mee dat het bestuur er wel voor voelt om de
ballotage voortaan alleen door het bestuur te laten verrichten. Dat mag van de
vergadering. Er is ingebroken in de soos en er zijn dranken en tabakswaren gestolen
en er zijn enkele vernielingen aangericht. "Dank zij de hulp van de heren Gloudi en
Cuypers was de soos in de namiddag weer op orde'. Reemers vraagt of het mogelijk
is dat er vóór de soos e€n terras komt. "Er wordt nagegaan of dit met onze vergun-
ning mogelijk is". De president heeft informatie ingewonnen bij de gemeente, maar
er is nog geen antwoord binnen op 4 maart. Kupers vraagt wanneer de moker in de
bar gaat en of er een apart tappunt kan komen. Holten benadrukt dat veranderingen
aan het buffet erg duur uitvallen en een extra tappunt brengt te weinig op. Op 6 mei
stelt de president voor om het balloteren door het bestuur te laten verrichten,
voorlopig voor één jaar en dan eventueel de statuten wijzigen. Het bestuur beslist na
informatie ingewonnen te hebben. Cuypers vindt het een slecht voorstel, omdat dit
het bezoek van de vergaderingen zal verminderen. Weekers wil weten hoe een nieuw
gekozen lid te weten komt of hij is aangenomen. "Hij wordt na de vergadering
gebeld en ontvangt schriftelijk bericht". Op 3 juni is er een voorstel om het buffet in
te korten tot aan de koffiezetmachine en de vloer aan te vullen met tegels. Er
worden enkele tonnen bijgeplaatst. Hoewel er nog geen vergurìning voor het terras
is, zal er tijdens de braderie een terras ingericht worden.

Op 2 september memoreert de president Mart Roelofs die hij kenschetst als een
trouw lid wie niets te veel was voor de soos. "Wanneer men een beroep op hem
deed, stond hij steeds klaar". Het bestuur vraagt toestemming om een nieuw
kofflrezetapparaat te mogen kopen. Het oude is versleten. Leasen is te kostbaar. Het
nieuwe apparaat kan vier koppen tegelijk zntten en kost fl. 5.000,00.De vergadering
gaat accoord. De vergunning voor het terras is nog steeds niet binnen; de papieren
voor de restauratie van de voorgevel zijn weg.
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Kindercrèche

Op 7 oktober merkt Gloudi op dat er veel omzet was met de kermis, "maar het was
wel een kindercrèche". Op 4 november vraagt Vermeulen of de consumptieprijzen
zijn verhoogd, "door het minder vol doen van de glaznn2 Een hulp zou opgemerkt
hebben hiertoe opdracht te hebben gekregen". Dit is toch niet zo, is het antwoord,
en komt alleen maar door verwisseling van de glaznn. Er is ook een nieuwe drank:
Hasseltkoffie. Prijs: fl. 4,25.

Op 2 december blijkt dat de activiteiten erg goed bezocht worden en men zelfs kan
spreken van een sterk stijgende deelname. Een kentering? De president deelt mee
dat het bestuur van plan is een tweede vouwwand aan te brengen waardoor er meer
mogelijkheden ontstaqn. Het voorste gedeelte is dan te gebruiken voor kleinere
gezelschappen. nDan gaat de deur van de sociëteit open en daar komt de Sint en zijn
Pietermannen binnen, die achtereenvolgens een aantal leden bij zich verzoekt om
hen een bemoedigend of vermanend woordje thuis te doenn. Als de goed heilig man
vertrokken is begint de rondvraag. Vincken en Gloudi zijn niet te spreken over het
artikel in de Zondagskrant, waarvan ze de stijl denigrerend vinden en ze noemen het
negatieve journalistiek. nDoor de president en de secretaris werd geantwoord, dat
het onderhoud voor het artikel vele weken voor het verschijnen had plaatsgevonden
en ook zij vonden de stijl erg denigrerend. De krant had nchzr,lf gepresenteerd".

.Om na te gaan in hoeverre de vragenstellers het gelijk aan hun kant hebben, zocht ik
betreffend artikel op. Het is te vinden in de Zondagskrønt van l0 november 1985,
derde jaargang, nr. 45 Editie Weert. De (negatieve?) journalist noemt in de kap de
sociëteit een eerbiedwaardig instituut waar zelfs een Roermondenqar lid van kan
worden. Die laatste uitspraak heefi hij overigens van secretaris Frans Holten die
hiermee aangeefi dat in principe iedereen lid kan worden. Het venijn van het schrijfsel
zit nu eens niet in de staart, maar in het begin van het artikel, wearven de stijl
denigrerend genoemd wordt. Oordeeh u zelf: "Sociëteit Amicitia is één van de meest

eerbiedwaardige instituten van Weert. Iedere avond vanaf zeven uur en op zondag al
vanaf elf uur 's morgens, vertoeven hier tal ven uheeren". Zij drinken hun borrels of
bier, paffen hun sigaren, maken een praatje met hun mede-leden of leggen een

kaartje".
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1986

Op 6 januari 1986 kan de president meer optimistische geluiden laten horen over
1985 dan over 1984: betere kastelein, goede activiteiten en meer betrokkenheid van
de leden waardoor de omzet boven de ton is gestegen. Ook het ledenaantal stijgt.
Volgens het jaarverslag zijn er 187. De vergaderingen werden gemiddeld door 42
leden bezocht. De secretaris spoort de aanwezigen a¿n om aan ledenwerving te
doen, "zodat we in l992bij het 150-jarig bestaan 300 leden mogen tellen'. (Deze
wens is de vader van de gedachten denk ik, H.T.).

Terras

Tijdens de rondvraag van 6 januari vraagt Chr.Fokker of er geen B.V. opgericht kan
worden om het terras te exploiteren. Smeets is het eens met het besluit van het
gemeentebestuur: "Er dient een aparte caféruimte te zijn'. Repmers vindt dat de
afivijzing (voor een terras) van de gemeente juist geformuleerd moet zijn. 'Dit is
inderdaad het geval, hetgeen nog eens bevestigd wordt door P.Smits die door zijn
vroegere functie (politieagent) goed op de hoogte is, en alzo ook de vrrug van
B.Kupers om alsnog enkele mensen te proberen een vergurìning te krijgen, beant-
woordt".

Op 22,23 en 24 maart is er in de soos gelegenheid om na inschrijving springstuk te
eten en op 13 april is er gelegenheid om te gourmetten. (N.B. Springstuk is een

soort klapstuk en het klaarmaken hiervan was vroeger een specialiteit van Tjeu van
Asten uit de Maasstraat. Piet Coolen en ook Kobus Reynart maakten dit vaak klaar
in de sociëteit).
Inmiddels is er weer ingebroken en treft men extra voorzieningen. Op 12 mei stelt
Raemaekers voor, een vijfiarenplan op te stellen en daarin de prioriteiten vast te
leggen. "Hij wil het los zien van het 150-jarig bestaan en doelt op het in- en
uitwendige van de soos". Holten, vice-president, zegt toe dat het bestuur dit zaI
bekijken en later met voorstellen zal komen.
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Bedelmonnik

Op 2 juni is er een schrijven van Smeets waarin dezæ q beø¡,nar tegen maakt dat in
een convocaat pater Sangers die een lezing zou verzorgen in de sociëteit als

bedelmonnik is afgebeeld. De pater znlf te,agenrt er niet op. Op 7 juli wordt er

melding van gemaakt dat het schilderwerk aan famen van de soos van de voor- en

zijgevel is uitgevoerd "met e€n keurig resultaat'. Van de gemeente is er een schrijven

dat het verzoek om subsidie voor renovatie van de voorgevel in de tweede helft van

augustus zal worden behandeld. Een binnenhuisarchitect van Brand brouwerijen

heeft geadviseerd voor verandering aan het interieur, o.a. buffet en vedichting.Op 4

augustus deelt de president mee dat de (overige) schilderijen nog worden opgeknapt.

Op 1 september blijkt tlat alle schiltlcrijcn zijn gerestaureerd en dat voor slechts fl.
650,00.,,En dat is weinig voor het goed geleverde werk". op 4 oktober beginnen de

kruisjasavonden weer en op L3 september is er een mosselavond. op 6 oktober is er

bericht van de gemeente dat er pas in 1991 subsidie kan worden verstrekt voor
restauratie van het pand. "Dit houdt waarschijnlijk in dat we een gedeeltelijke

restauratie zullen moeten voorfinancierenn.
Chr.Fokker heeft veel waardering voor de opgeknapte gang, mrurr vindt de deur veel

te 
^xaat 

(stroef gaan?) en de brievenbus nodigt uit om er vuur in te gooien. Beide

zaken zullen bekeken worden. Op 3 november verzoekt Piet Boots om nieuwe leden

meer achtergrondinformatie te verstrekken omtrent het reilen en zeilen in de soos.

,"De president antwoordt dat dezs opmerking serieus zal worden bekeken". Komende

activiteiten zijn: kienen voor wild en e€n dansavond. Op de laatste vergadering van

1985,2 december, die zeven minuten duurt, verzoekt de president aan de leden om

het convocaat goed te leznn in verband met de vele activiteiten. Er wordt groen licht
gegeven voor het aanbrengen van een vouwwand in het voorste gedeelte van de

sociëteit. Hierdoor is het mogelijk om bijv. de bestuursvergaderingen in één ruimte
te houden en kleine kaartclubs kunnen deze ruimte benutten zodat zp minder last

hebben van geluiden aan de bar.
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OUD PRESIDENTEN VAN SOCTËTEIT AMICITIA

Hendrik G.A. Truyens
1860-1896

Peter H. Hermans
1896-1922

Emmanuel Smeets

1922-1930
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Matheus J.J.H. Hendriks
1930-1956

Petrus J.rü. Gruythuysen
1956-t970

Mr. Stan H.F. Smeets

r970-1973
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INTERMEZZO II

In de loop van het verhaal is al diverse keren het bestaan van kaartclubs aan de
orde geweest. Om hier enig inzicht in te verschaffen geef ik u een chronologisch
overzicht van dern vonn van ontspanning.

ln 1926 begon men met bridgen. Het pas geballoteerde lid rWalter Gruythuysen was
een van de eerste bridgers, hij was ook jarenlang de jongste. In de sociêteit hangt nu
nog e€n foto van de eerste bridgers die gemaakt werd op lljuli L932.In het begin
werd er op de vrijdag- en zaterdagavonden gekaart, maâr na de verbouwing in 1972
kwam deze club alleen nog maar bijeen op de vrijdagavond, omdat er minder leden
waren.
Vanaf 1945 kaart er in de sociëteit een 'Kwartjesclub" (in de volksmond: 't lèste
kwartje) een kruisjasclub bestaande uit 12 leden die op de maandagavond een
kaartje leggen. Deze club was begonnen in hotel De Vesper op de Korenmarkt,
arno 1992 Chinees restaurant China en later ook in het Van Horne hotel in de
Stationsstraat, anno 1992 Chinees restaurant Aztë, nraar gaandeweg kwam men in de
sociëteit terecht w¿urr men bij voorkeur op de maandagavond kaart. Op de zondag-
morgen is er een kruisjasclub van een man of tien, twaalf.
In 1965 vroeg een bestaande bridgeclub, B.S.Z. (Bieden, Spelen, Zwijgen) v.h.
D.Z.K.K.,wMrvaî veel leden lid waren van de sociëteit onderdak in dezn gelegen-
heid. Hiertoe werd er een tijdelijk lidmaatschap ingesteld om de niet-leden in de
gelegenheid te stellen één avond per week - de donderdagavond - te kaarten. Bij de
invoering van het nieuwe reglement in 1971 werden dit buitengewone leden. In
navolging hiervan richtte E.Spaas op 25 oktober een nieuwe bridgeclub op waarvan
in het begin alleen maar de dames van de leden lid mochten zijn. I-ater werd deze
club gemengd en konden ook buitengewone leden opgenomen worden. ln 1975
begon L. Dignouts nog een bridgeclub o.l.v. Jozef Driessens. Deze club maakt
gebruik van de woensdagavond en er zijn ook leden van Amicitia en buitengewone
leden lid van. Ze heet D.I.O. (Door Inspanning Ontspanning).
Al deze clubs hebben een eigen bestuur en mogen van de hun toegewezen avond
gebruik maken. Om echter buitengewone leden aan te nemen hebben nj de
toestemming van het bestuur van de sociëteit nodig.
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In 1926 begon men al met bridgen in de sociëteit en momenteel wordt er zelfs op drie
avonden en een middag in clubverband gebridged.
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1987

Op de algemene jaarvergadering van 5 januari 1987 worden de eerste en tweede

secretaris, resp. F.Holten en F.van Tuel herkozen evenals J.Poell, commissaris van
orde. Tildens de rondvraag z,egt S.Smeets geschrokken te njn van de kosten van de

restauratie en hij vraagt zich af wat dit alles inhoudt. "Alles is opgezet door de

architect en monumentenmrg is erin betrokken. Het stucwerk is slecht en er zzl
gezandstraald moeten worden". (Het zandstralen dat later nog tot hilariteit aanlei-
ding zal geven, H.T.).

Op 9 februari verzoekt de president de leden om 's avonds de sleutel van de zijdeur
bij zich te hebben. Wanneer men e€n nieuwe sleutel nodig heeft, kost dat vijf
gulden. Reemers vraagt of er tijdens de carnaval geen tweede buffet kan worden
geplaatst. Dit is al eens geprobeerd krijgt hij als antwoord van Holten, maar dat was

ge€n succes. Kupers wijt dit aan de gesprongen waterleiding. De vice-president zegt

toe te bekijken wat de beste oplossing is. Paulissen merkt op dat hij met zijn sleutel

meermalen de deur niet heeft kunnen openkrijgen. "Ditzal worden nagekeken".
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Schilderstuk en droosblaasannaraat

Op 9 maart kondigt Stan Smeets - oud president zijnde - een schilderstuk van
hemzelf aan. In de ledenvergadering van 6 april zal dít worden onthuld. Smits vraagt
aandacht voor de toiletgroepen tijdens de carnaval. De president antwoordt dat hier
van tevoren over is beslist. De handdoeken zijn regelmatig verwisseld, maar het was

niet bij te houden. 'Hier wordt gedacht aan een droogblaasappataat". (Een elektri-
sche, automatische? handdroger dus, H.T.). Raemaekers zngt dat hij veel tijd heeft
besteed aan het verhelpen van de overlast op de toiletten. 'Hij is verbolgen dat een

bestuurslid hier niet hielp'. De president dankt hem voor zjn werkzaamheden.

Timmermans vraagt aandacht voor de klok die hij zelden hoort tikken, wat wijst op
een niet goed functioneren, spijt de verschillende reparaties. Fokker biedt staande de

vergadering aan er wat aan te doen en hij houdt woord, want op 6 april loopt ze

weer als vanouds (toen ze dus nog in orde was). "Vy'e hebben een leuke (ludieke
zouden we nu zrlggen, H.T.) rekening van hem ontvangen. De inhoud ervan wordt
voorgelezen". Tijdens de rondvraag zegt Reemers het geweldig te vinden dat de

buitengevel voor fl. 43.000,00 wordt opgeknapt, rnaar hij ag toch ook graag dat het
interieur werd aangepast, "zodat het er aantrekkelijk vertoeven is".
De president antwoordt dat in de zomermaanden de soos dicht zal zijn en dat het
plafond geverfd wordt, de riolering aangepast en de verlichting veranderd. Reemers
biedt de hulp aan van een binnenhuisarchitect en benadrukt dat voor hem de

buitengevel minder belangrijk is dan het interieur en hij verwijt de secretaris zijn
voorstellen niet serieus te nemen. De president legt er de klemtoon op dat de

buitengevel een zaak is van monumentenzorg en los staat van het binnengebeuren.

Reemers geeft niet op en oppert om een enquête te houden onder de leden over de
gewenste aanpassingen. Dit voorstel wordt ¿urngenomen. Kupers wil bij de restaura-

tie ook de ventilatie opnemen. Ook hiermee gaat men accoord.
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Op het einde van de vergadering komt Stan Smeets met zijn beloofde schilderij. Van
het ceremonieel is een kort verslag gemaakt. Hierin lezr:n we dat de president de
benoeming van Smeets tot president in maart 1970 memoreert. Er waren in die tijd
veel bestuurswerkzaamheden in verband met de verbouwing, herziening reglement
en kasteleinsbenoeming. Smeets trad in 1973 vanwege drukke werkzaamheden af.
"Dhr. Smeets antwoordt dat hij er geen behoefte aan heeft om als tussenpaus heilig
te worden verklaard, maar hij wilde de traditie van honderd jaar bij de oud-presi-
denten niet verbrekenn. De president beaamt dat nu inderdaad alle voorgangers van
de voorbije honderd jaar vereeuwigd zijn.

Op 11 mei opent W.Smolenaers de rondvraag of bij de werkzaamheden in de soos
wordt gedacht aan de leden ervan. 'Ditwordt bevestigd".Raemaekers signaleert een
teruggang van het zondagbemek aan de stamtafel en hij vraagt hier aandacht voor
en Reemers stelt voor een piano aan te schaffen. Als de president opmerkt dit wel
een dure aangelegenheid te vinden, antwoordt Loet 'dat het slechts als aandachts-
punt is bedoeld'.
Op I juni besluit men om Piet Coolen, kastelein, die een hartaanval heeft gehad te
ontzien door tijdens de braderie geen terras in te richten. De sociëteit is normaal
open,
op 6 juli drukt Fokker ajnbemrgdheid uit dat de sociëteit niet vermeld staat in het
boekje (van de VVV): Weert, stad in het groen. 'Uit de vergadering komt het
bericht dat dit toch het geval is".

Alhoewel het in de jaren zeventig vaker voorkwam dat er een persoon niet door de
ballotage kwam, lees ik op 3 augustus toch voor het eerst dat dit het geval is met
Hans Braun.
De president vraagt om zo min mogelijk gebruik te maken van de rondvraag.
"Onder grote hilariteit van de vergadering werd hiervan dus geen gebruik gemaakt'.
Op 7 september spreekt de president een in memoriam uit over Rolf Mathijsen. Hij
was sinds 1955 lid; van 1962 tot L972 was hij bestuurslid. Twintig jaar lang leverde
hij het bier en de frisdranken, "en hoewel daardoor zijn belangen en die van de soos
niet altijd synchroon liepen, was er altijd een oplossing mogelijk'. De renovatie
wordt opgeschort tot na het advies van de binnenhuisarchitect. In november komt ze
met plannen.

In november 1987 is het 145 jaar geleden dat de sociêteit werd opgericht. Daarom
zal er na de vergadering bij het drinken van een biertje
- Brand schonk een extra vat - en een hapje, aandacht aan geschonken worden.
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Verbouwins

Op 7 december schetst de president de geschiedenis die voorafging aan de contacten

met een binnenhuisarchitect (een vrouw). Hij licht het voorstel toe: de bar zal

centraal worden opgesteld, de sfeervedichting en modern schilderwerk zullen het er

gezelliger op maken. Raemaekers somt een aantal zaken op waar hij niet zo

gelukkig mee is en hij spreekt uit: "Komen we er over een aantal jaren niet achter

clat we in 1988 wat verder hadden moeten kijken. Denken we bijv. aan de keuken'.

De presiclent antwoordt dat hij bouwtechnisch niet zo onderlegd is om hier meteen

op te reageren. 'Brj de huidige plannen is de keuken etc. niet meegenomen, n)aar

hebben we ons beperkt tot de soosruimten. Kupers wil een uitbreiding naar de

binnenplaats, maar dat was niet de opdracht van het bestuur.

Gezellisheid

Loet Reemers merkt die zevende december 1987 op dat de doelstelling van de

sociëteit het bevorderen van de gezelligheid voor de leden is. De bridgeclubs vormen

een welkome bron van inkomsten, ßraat het mag niet zo zijn dat het sociëteitsleven

er ondergeschikt aan wordt gemaakt en hij vraagt of het mogelijk is om in de

voorruimte een bruin café te creëren. Ook vraagt hij hoe het zit met het meubilair.
"De president antwoordt dat over meubilair nog niet is gesproken. In de plannen zal

een combinatie van gezelligheid en de baten van de clubs moeten worden gevonden".

Een diplomatiek antwoord dus. Hij speelt de vraag van Reemers door naar de

vergadering of die het eens is met een verandering van de soosruimte en of er een

aclviescommissie (voorstel van L.Smolenaers) moet komen. Dat vindt de vergadering

van wel.

1988

Op 4 januari 1988 geeft de president aan dat er met een bouwcommissie plannen

worden opgesteld om het interieur te veranderen. "Als een van de oudste sociëteiten

van het land hebben we de verplichting om met de tijd mee te gaân". Loet Reemers

merkt n.a.v.de vorige notulen op (7 december 1987) dat hij niet over een bruin café

gesproken heeft, maar over een aparte caféruimte.
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Antwerpen

Voor de tocht naar Antwerpen hebben zich 83 personen opgegeven. Smeets wil
weten wa¿ruit het culturele bestaat. "President antwoordt dat Corbusier heeft gezngd
dat er achter veel deuren in deze plaats mirakels te vinden zijn. Die g¿um we
zoeken". De president merkt n.a.v.het verslag van de penningmeester op dat er te
weinig reseryes worden gekweekt en hij stelt voor om de prijzen van de dranken met
een dubbeltje te verhogen voor de jubileumviering in L992 "en eventuele calamitei-
ten". (Een aardbeving of m? H.T.). Rincker is ook voor een verhoging van de
contributie. Smolenaers stelt voor om met de carnavalsdagen de pnjznn flink op te
schroeven, maar dat gebeurt al. Na enige discussie - goedkopere dranken en dan
maar geen feest - stelt de president voor de dranken per I april 1988 met een
dubbeltje te verhogen en later met een voorstel tot contributieverhoging te komen
'als fondsvorming voor de viering in 1992'.Dit wordt aangenomen.

Piet Hermans (rondvraag) wil weten wat men onder huisgenoten verstaat en of men
ook losse penningen kan kopen. 'Huisgenoten zijn in- en uitwonende kinderen.
Losse penningen zijn steeds te koop'. Raemaekers stelt voor om bij het briefhoofd
de oprichtingsdatum te vermelden. Dit wordt aangenomen. Stribos vraagt of er
tijdens de tocht naar Antwerpen ook wordt gewaakt over de gezondheid van de
deelnemers. "H.Coppen stelt dat er volwassen mensen deelnemen".

Op 1 februari herdenkt de president Harry Kneepkens, lid en oud secretaris. Naar
aanleiding van de voorgelezen notulen voelt Bert Kupers zich geroepen te betogen
dat de sociëteit moet worden uitgebouwd tot een echte vriendenkring. De president
antwoordt hierop dat "Amicitia" een vriendenkring is en moet blijven. Loet Reemers
merkt bij de rondvraag op dat er al maanden geleden is toegezegd dat het bestuur
in februari met definitieve bouwplannen zou komen, zodat in maart de zaak bekeken
kon zijn en de verbouwing vóór de vakantie kon worden uitgevoerd. 'De president
hoopt in februari de offerte van het buffet en het randgebeuren binnen te hebben.
rùy'e doen wat we kunnen, maar zijn uiteraard afhankelijk van derden".
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Bouwcommissie

Op 7 maart is er een bouwcommissie bestaande uit de heren F.Nies, J.Poell,
L.smolenaers en M.van de Tillaar. Eerstgenoemde licht het nieuwe voorstel toe,

waarin duiclelijk is gepoogd te realiseren wat velen wensen: een cafégedeelte dat

goed te scheiden is van het zaalgedeelte. Als de vergadering hiermee accoord kan

gaan legt men de ideeën voor aan een binnenhuisarchitect. Kupers acht dit laatste

overbodig, "omdat er binnen het ledenbestand deskundigen aanwezig zijn" .Adriaens
meent dat er verkeerd wordt gehandeld. "We smeden plannen en hebben nog niet
bekeken welke financiële consequenties daaraan verbonden zijn".
Hii vraagt of er inzicht bestaat in wat er de komende tijd te verwachten valt. De

bridge-clubs zijn dan wel nodig, mfur we moeten ons er niet onnodig voor in de

schuldcn stckcn. Aldus nog steeds Bnerke Âdriaens. Do waarnemend president zegt

hierop dat het niet de bedoeling is om de schuld te vergroten en dat over vijfjaar
als de soos 150jaar bestaat, ef ûrannen van tussen de 30 en 40jaat moeten zijn die

lid willen worden om de vergrijzing tegen te gaan. 'Het bestuur is van mening dat

het ledenbestand van de bridge-clubs via natuudijk verloop in de komende jaren

uitsluitend uit leden zal bestaan'. De vice-president vraagt en krijgt toestemming

voor de bouwcommissie om verder te gaan. L.Smolenaars bedankt voor de instem-

ming en wijst er nogmaals op dat het niet de bedoeling is het accent te leggen op de

briclge-clubs. "Er is gepoogd de meningen van de leden uit te voeren. Kostenplaatje

en de details als ventilatie e.d. zullen in de gaten worden gehouden. Het is ondoen-

lijk om alle details voor te leggen. Geeft uw vertrouwen". Deze "smeekbede' levert
hem applaus op.

Op 1l april komen de bouwactiviteiten weer aan de orde. Er zijn drie brouwers

aangeschreven: Brand, Bavaria en de firma Van Dooren. Het schrijven wordt
voorgelezen. Het is de bedoeling dat 5O% van de benodigde gelden van de leden

komt. De voorinschrijving van de leenbrieven verloopt nog niet naar wens. Adriaens

waarschuwt voor het bouwen van e€n huis op los zand en te wachten met afspraken

maken, "totdat we weten of ze voldaan kunnen worden". Reemers stelt voor de

plannen eens op papier te zetten voor de leden die weinig of nooit aar,wezg ajn.
"Dit zal beslist rendement opleveren". Dit advies wordt dankbaar aanvaard. Gloudi
vindt het ongepast - om het even over iets anders te hebben - dat een aantal

personen kort voor het begin van de bridgedrive he'eft afgezngd, omdat het hele

systeem dan omgezet moet worden waar - samen met de activiteitencommissie -

nogal wat tijd en werk in is gestoken. De president is het helemaal met hem eens.

Op 2 mei is er als mededeling dat de mosselavond niet door is kunnen gaan, niet
door gebrek aan lieftrebbers, maar aan ... mosselen. De drie benaderde brouwers

willen ieder fl. 50.000,00 lenen onder bepaalde voorwaarden die evenwel niet
openbaar gemaakt kunnen worden.

67



Adriaens vindt reserveringen voor een feest oké, nraar er moet ook geld zijn voor
verbouw. Hij stelt voor een prioriteitenlijstje op te stellen. Hij wil het beleid van het
besfuur niet alleen steunen, maar ook bewaken. 'Hij waarschuwt voor de gevaren
van de greep van de bridgeclubs waarin we terecht kunnen komen. Geef de leden
schriftelijk een kasverslag'. Kupers prijst de wijze woorden van deze nestor. Als we
de eisen van de sociëteit opvolgen, loopt de vergunning geÊn gevaaÍ, zn zngt hij. En
verder: nBouwen aan de toekomst houdt in, denken aan de toekomstige leden die
ook contributie gaan betalen. Het bestuur moet echter geen ultimatum van buigen
of barsten stellen". Piet Vincken is het allemaal wat te veel denk ik, want hij stelt
een vat bier in het vooruitzicht als Kupers drie vergaderingen op rij erin slaagt zijn
mond te houden. (Zie verder bij 5 september).

Peuleschil

Op 6 juni zegt Lou Tullemans het toegezegde bedrag van de brouwers nraar een
peuleschil te vinden. 'Ga terug en je haalt er meer uitn, zo adviseert hij. Als alle
leden meedoen met de obligaties voor fl. 100,00per jaar, dan zijnwe eruit, zo stelt
de president. Maar daar at hem nu juist de pijn. Het zijn veelal de jongeren die
ingetekend hebben. De president waarschuwt er nog voor de leden extra te belasten,
"omdat dan de papieren leden afhaken en alles uitgesteld zal moeten worden.
Brouwers opnieuw benaderen zie hij niet zitten, omdat we een niet zo enorme
omzet hebben".
Adriaens vindt het ma¡ìr een Poolse landdag en merkt op dat slechts een derde van
de leden aanwezig is en dat we niet in de toekomst kunnen kijken. 'Vy'ees voorzichtig
en belast onze opvolgers niet met onze schulden". De president antwoordt dat hü
geen garantie kan afleggen dat door de verbouwing meer leden toestromen. Het
ledental is groeiende. Hij blüft er bij dat de leden beslissen.
Op 4 juli is er een vat bier van Brand Brouwerijen in verband met de continuering
van het contract. L.Smolenaars doet kort verslag van de bouwactiviteiten en wijst op
de noodzakelijke planning i.v.m. levertijden en afspraken met ondernemers en
bestuur.
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Op 4 juli is Loet Reemers toch van mening dat het accent bij de verbouwing te veel

op het buffet ligt en er te weinig aan de sfeer wordt gedacht. De president stelt hem
gerust door op te merken dat de sfeer erg belangrijk wordt gevonden. Op I augustus

hangt er in het publikatiekastje een model van de leenbrief, gesteld aan toonder.

Gedateerd op I oktober. Te betalen voor 1 september 1988;61 personen hebben

optie genomen. Tijdens de rondvraag geeft Adriaens het bestuur in overweging de

artikelen 15, l7 en 20 van de statuten eens goed te bekijken. Volgens hem zadelen

we de toekomstige leden op met schulden. De leden zijn de eigenaars en de soos is

een vereniging met eigendommen.Ballotage wil zeggen toestemming tot het betreden

van de gebouwen. De leden kunnen niet aansprakelijk worden gesteld voor alle
gemaakte of nog te maken schulden. De vice-president Holten benadrukt dat de

verbouwing wordt gerealiseerd met geld uit renteloze leenbrieven en geld van de

brouwerij. Hij zegt tôe dât de st¿tuten nog e€ns wortlen bcstudcerd". Dit ishet laatst
wat we van Adriaens te horen krijgen, want...

Overliiden J.H. Adriaens

Op 5 september 1988 spreekt de president
een in memoriam uit i.v.m.het overlijden
van Johannes Hubertus (Baerke) Adriaens
tengevolge van e€n noodlottig ongeval op 17 augustus. De president schetst hem als

een trouw lid, erg betrokken bij het soosgebeuren en iemand die als lid van de

reglementscommissie erop toezzg dat het bestuur de regels toepaste.

Piet Vincken kondigt bij de rondvraag aan dat Bert Kupers een vat bier heeft
verdiend door drie vergaderingen niets te zÊggen. I-aatste repliceert onmiddellijk
door op te merken "dat de leden van de soos mannen met karakter zijn".
Op 3 oktober dankt de president de ontspanningscommissie om tijdens de kermisda-
gen levende muziek ten gehore te brengen. "Het was erg geslaagd''
Op 7 november herdenkt de president l.ambert Schulpen. Hij was bestuurslid en

enige tijd penningmeester. De president deelt mee dat hij van de sociëteit 'Amicitia"
uit Eindhoven een verzoek heeft ontvangen "om mogelijk contacten tussen de twee

sociëteiten te leggen". Gosefoort vraagt hoeveel leden er zjn en wat de limiet (het

maximum) is. "Het ledental bedraagt 195 en er is geen limiet". Op L2 december

deelt de president mee dat hij de sociëteit uit Eindhoven een exemplaar over hun
geschiedenis heeft gestuurd. "Omdat wij geen exemplaar meer hebben, verzoekt de

secretaris leden om hem exemplaren te mogen lenen. Hij ontvangt van een viertal
leden toestemming'.
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1989

Op 2 januari 1989 spreekt de president in zijn jaarrede o.a. over de besluiten voor
wat betreft de aanstaande renovatie van het interieur. Het spijt hem dat de uitgifte
van de leenbrieven niet naar wens is verlopen en er dienaangaande aanpassingen

,nodig njn.Dezn keer zitten er geen prijsverhogingen in het vat. De president wordt
bij acclamatie herbenoemd, evenals M.Smeets, maar die dan als (gewoon)lid van het
bestuur. Op 13 februari kan de secretaris meedelen dat er inmiddels een bedrag van
fl. 18.000,00aan leenbrieven binnen is; er rest nog fl. 8.000,00.8ij de rondvraag zijn
er nogal wat vragen over de verbouwing en of er een meerjarenplanning komt. "Zo
ja, wanneer? Zo nen, w¡¡arom niet?'. Voor de leden komt er - in overleg met het
bestuur - een ringband ter beschikking waarin de renovatiewerkzaamheden worden
aangetekend. De president zngt toe er nog uitgebreid op terug te komen, op de
verbouwing. Op 6 maart zßggen Scheerman en Vincken toe de toiletgroepen te
renoveren. Het breekwerk laat men gft¡ag aan Lei Smolenaars over. "De onkosten
voor hun werkzaamheden bedragen een fles drank'. op 3 april spreekt de president
een in memoriam uit over Ernest Vermeulen, die op 18 maart 1989 is ovededen.
Deze was 48 jaar trouw lid, kritisch maat zrßr positief ingesteld.

Op I mei deelt de president mee dat de verbouwing plaatsvindtvan2g mei tot 8 juli.
L.Smolenaars licht de bouwactiviteiten toe. "Deze wil over een grote opknapbeurt en
niet over een verbouwing spreken". Er is een budget van fl. 45.000,00en rJit zal in
mootjes moeten worden gehakt. De opdrachten zijn verstrekt. Op 28 december 1988
heeft het bestuur de opdracht aan de bouwcommissie verstrekt. De president wil
graag offertes zien en is benieuwd of de data gehaald worden. "Dhr. Smolenaars
zegt dit toe". Er komt een aparte vergadering om vast te stellen wat er zal gaan
gebeuren en hoeveel het gaat kosten. Dan pas wordt bekeken of er een extra lening
nodig is.
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Overliiden G.Poell en P.Coolen

Op 28 mei spreekt de president een memoriam uit over de heren G.Poell en

P.Coolen, resp. overleden op I mei en 16 mei. De eerste herdacht hij als eæn trouw

lid die vooral de laatste jaren zner meeleefde met het soosgebeuren. Piet Coolen

was als echtgenoot van de kastelein een grote steun voor haar bij de werkzaamheden

in het cafégebeuren en daarnaast verrichtte hij ongevraagd veel taken in de soos.

Reemers merkt op dat de scheidingswand 2OVo van de begroting uitmaakt. Deze

heeft echter, zo krijgt hij te horen, als functie om eÆn duidelijke scheiding tussen het

bargedeelte en de bridgeruimte aan te brengen, 'zodat het bargedeelte optimaal

benut kan wordenn. Reemers houdt vol dat prijs en nut niet relevant zijn en hij ag
liever nieuw meubilair. Holten stelt dat een leuk ingerichte bar aantrekkingskracht

uitoefent op de ledengroep van 30-40 jaar. Smolenaars merkt op dat de vouwwand

niet te kostbaar is, maar dat er wel aan een geluidsschot boven het plafond moet

worden gedacht.

Op 4 september spreekt de president een in memoriam uit over het op 19 augustus

overle¡len lid Gerard Mennen, die sinds l9'l2lid was. Nadat hij met de zaak gestopt

was, bezocht hij regelmatig de soos totdat hij door ziekte niet meer kon komen. De

president is blij - na dezn droevige mededeling - "dat we weer gebruik kunnen

maken van de soos en hij schetst in het kort de voorgeschiedenis van voorbereiding,
plannen maken, aanboren geldmiddelen tot de uiteindelijke uitvoering".

.Ionseren

Bij het bestuur is het verzoek binnengekomen van een aantal jongemannen tussen

de 23 en 35 jaar om als groep toe te mogen treden tegen een eenmalige contributie
van fl. 250,00 voor de eerste twee jaar en daarna tegen de normale contributie.
Kupers juicht dit toe, maar Baetsen wil weten of dit reglementair wel kan. Anderen

willen een tijdlimiet. Smolenaars stelt voor een groep alleen toe te laten als ze uit
minstens 6 tot 8 personen bestaat en Loek de Vries is voor fuuìname van jonge

leclen, maar ze moeten wel individueel geballoteerd worden. Van Hoorens is voor
kleinere groepen, maar vindt dat het bestuur maar met een voorstel moet komen.

"Geen groepsvorming binnen de grote groep". V. Hoorens merkt op dat de contribu-
tie vijf gulden per week bedraagt en dat kunnen jongeren wel opbrengen. De
secretaris leest uit de statuten voor dat de algemene vergadering het voorstel van

contributie-añvijking kan goedkeuren. De hele discussie had trouwens achterwege

kunnen blijven, want van de groep wordt niets meer vernomen.
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INTERMEZZO III

In de Trompetter van 3l augustus 1989 schrijft Umbelder (denkwerk van drs.
'Winandus) eerst over de fontein, de kerk en het Rogstaekersmonument het aankN-
ken waarvan hij geen verheffende bezigheid vindt (en daar kan ik inkomen). Dan
gaat hij verder: "Zodra de duisternis is gevallen, wordt het spannender. Dan zie je
heren met afgemeten pasjes naar Amicitia dribbelen en nadat de overgordijnen
gesloten zijn, hoor ik wel eens af en toe beschaafde en minder beschaafde geluiden
die ik niet thuis kan brengen. Wat doen die heerlijke heertjes daar? Elitaire lol
maken? Want het is gek, wanneer normale cafébezoekers door het sluitingsuur n¿¡ar

België of een casino zijn uitgeweken, zitten die soosheren zich vaak nog te verrna-
ken. Ik zou daar gr¿ug eens binnen gaan'. (N.8. In tegenstelling tot het artikel in de
Zondagskrant van 10 november 1985 komt hier geen reactie op van de leden. Wél is
betreffend artikel in het archief opgenomen).

Op 2 oktober wordt de leden meegedeeld dat de heropening op 21 oktober plaats
vindt. Naast de eigen leden zijn ook de leden van de bridgeclubs, de aannemers en
leveranciers uitgenodigd. (Zie uitnodiging)

Tijdens de rondvraag wil Thei van de Akker weten of op de dansavond bij Ward
Lamar ook dames acte de présence geven. "Het antwoord zal duidelijk zijn. Hilari-
teit'. Hij mag zelfs dames introduceren, zegt Harrie Coppen.
De president sluit de vergadering met de mededeling dat we trots mogen zijn op
onze vemieuwde soos. "Van vele zijden worden we gelukgewenst".

Op 6 november merkt de president op dat er bij de heropening op 2l oktober
ongeveer 175 personen aanwezig waren. "Geweldig geslaagd. Dank aan ons oudste
lid Stan Smeets en de activiteitencommissie". Op de advertentie voor een kastelein
zijn 27 aanmeldingen binnengekomen. Acht personen zijn opgeroepen.
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Happy Hour

Op 6 november deelt Felix Nies mee dat de bridge-drive van 18 november niet
doorgaat en wordt verschoven; H"ppy Hour evenwel moet zo spoedig mogelijk
doorgaan. (Happy Hour, we€r zo'n overgewaaide Amerikaanse gewoonte om

vrijdags na gedane arbeid even te relaxen in bijv. een café; dat zou dan voor de
jongere leden van de soos moeten gelden). De president zngt dat er eerst overleg

gepleegd moet worden met de kastelein. Reemers maant tot spoed en stelt voor om

17 november te beginnen. Hij zorgt alvast voor 15 leden. Hij vraagt of er tot 20.00
uur introducés uit lùy'eert binnen mogen. Artikel 10, lid 1 staat dit niet toe, maar

art. l0, sub 9 biedt een uitweg. Ik denk dat het sub 2 moet zij,want 9 is er niet, en

dat luidt: "Vy'elke personen geîntroduceerd kunnen worden en de wijze waarop dit
geschieclt, zal in het huishoudelijk reglement worden geregeld". Piet Smits waar-

schuwt er voor dat controle door de politie 'funest kan zijn'. Er is een vfaag of er

"vreemde" vrouwen me€ mogen komen. 'De president antwoordt dat die moei-
lijkheden bil hemzelf zullen liggen'.

De president deelt nog mee dat momenteel alles op een rijtje wordt gezet over de

renovatie en dat hij er nog op terugkomt.
(Vooruitlopend geef ik hier alvast enkele gegevens. Door extra kosten worden de

uitgaven bij de exteme renovatie fl. 19.000,00 duurder' Hiervan hoopt men fl.
11.000,00van monumentenzorg te krijgen. Daarnaast is het achterstallig onderhoud

fl. 400,00 duurder uitgevallen, zoals renovatie meubilair, nieuwe achterpoort,

verwarming, voordeur, reparatie dak, privé-woning, brandblussers en het opschuren

van cle vloer. De president geeft ook a¿m over welke gelden de soos beschikt, maar

dat laat ik hier achterwege).

Op 4 december 1989 heet de president vooral de nieuwe kastelein, een vrouw,
welkom. (N.B. In de notulen wordt ze abusievelijk kasteleinse genoemd, nuar e€n

kasteleinse of kasteleines is de vrouw van een kastelein). De president wenst Lenij
en Jos veel succes.
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Gevel-seval

Op 4 december 1989 wil Noud van Beek graag weten welke slimmerik opdracht
heeft gegeven om eerst te stukadoren en dan te stralen. 'Het antwoord luidt dat
binnen de werkzaamheden aan het licht kwam dat er I7 jaar terug een verkeerde
behandeling had plaatsgevonden. De aannemer heeft toen beslissingen genomen en
het geheel is dus een ongelukkige samenloop van omstandigheden. (N.8. Deze
posten: stralen en bijwerken van de ornamenten stonden niet in de begroting van de
architect, wat natuurlijk wel een vreemde zaak is).
Zo'n 'vergissing" is natuudijk koren op de molen van de plaatselijke pers en het
stadsblad 'Op de Kepern van 27 augustus 1989 þrikbord) komt met eetr com¡
mentaar als volgt: 'Dat is me e,en geval met die gevel van Amicitia, want wat is het
geval? De gevel werd door de gebroeders Barents netjes opnieuw van fraai gemodel-
leerd stucwerk voorzien, waama Ger en Cor richting Zuid-Frankrijk vertrokken voor
hun vakantie. In die periode arriveerde een doorwerkend straalbedrijf (Gebr.Cuy-
pers B.V.) bij de gevel en nam het hele geval onder vuur. Resultaat? De brokken
stucwerk vlogen in de rondte en Ger en Cor konden na drie weken Zuid-Frankrijk
weer opnieuw beginnen. Wie opdracht tot het hele gevel-geval heeft gegeven is
inmiddels hoogst onduidelijk. Het soosbestuur weet van niets (zeggen ze). Misschien
ook nraar betet zo, maar l-ambieck-verdacht is het gevel-geval wel'.
Op maandag 19 februari 1990 werden in brasserie Het Anker aan het Bassin voor
de elfde keer de l-ambiecken uitgereikt. Daar werd de bronzen l,ambieck "gewon-
nen" door straalbedrijf Gebr.Cuypers.

a rn{oD r ç r AIç s ur]F;,Tzqzvo AID

t{íer6ij fte66en zuij het genoegen '(f en (LIu partfter uit
te noligen aoor ftet meeuieren ttøn le Sifaesterøztonl, op

lirulag 31 lecem\er a.s.

!{et k teaens le eerste afuittiteit in ñet fuúer uøn le
juîifeumaiering in L992. Wij aerwacftten lerfiø[rte een

Brote opk)tnst.

Er zø[voor een ñøpjegezorg{ntorlen, terzuíj[ ñetgeñeef

'aorú opge[ukterl m¿t muzifuíe k[anken.

Aønaang uan le øaonl k om 22.00 uur.'U. zuorlt

a erz o c ftt in " øong ep as t e' k! e ling t e u ers c ñij n en.

74



1990

Papieren leden en nieuwe secretaris

Op 8 januari 1990 memoreert de president o.a. de renovatie. "Iedereen is tevreden
en hij dankt voor de geldelijke steun die werd gebracht. Het geheel is een goede

voorbereiding op ons 150-jarigbestaan in 1992".Hij stelt voorom de priiznn van de

consumpties met 15 cent te verhogen. 'Het niveau van de pniznn blijft dan nog

redelijk onder die van de horecazaken in de stad". Reemers vindt het beter om de

contributie met fl.25,00te verhogen. Papieren leden betalen dan ook mee. Caris wil
weten wat papieren leden zijn. Dat zijn leden die weinig of geen gebruik maken van

hun lidrrraatschap, krijgt hij ten antwoord.

De gerestaureerde voorgevel van de sociëteit.
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Deze achtste januari treedt Frans Bergmans uit het bestuur, waar hij al lljaar deel
van uitmaakte. Ook Jan Poel stelt zich gezlen zijn leeftijd (80) niet herkiesbaar.
Frans van Tuel stelt zich wel herkiesbaar. Smeets stelt voor hem bij acclamatie te
herbenoemen als tweede secretaris, maar men vindt dat er beter schriftelijk gestemd
kan worden aangezien Harrie coppen door leden en bestuur is voorgedragen. Hij
vergaart 78 van de 85 stemmen op zich. Frans van Tuel, Jan Schoenmakers en Ben
Segers blijven of komen in het bestuur.
H.Coppen, kersverse secretaris en voorzitter van de aktiviteitencommissie stelt Felix
Nies voor als zijn opvolger en daarbij nog Frans Bergmans en Paul poell omdat
Loek Reemers zijn functie in genoemde commissie ter beschikking heeft gesteld. De
notulen van 5 februari zijn met de hand geschreven.
De president deelt n.a.v. de notulen van 8 januari mee dat de deur tussen gang en
soos - geschonken door Ton Mathijsen - in bewerking is. Hij vertelt dat sinds 4
december 1989 mevrouw Lenij Reijnen-Rijks als gerant (kastelein) werkzaam is.
Haar man Jos is haar behulpzaam. lldet hen gaat men voor onbepaalde tijd een
arbeidsovereenkomst aan. Hü vraagt aandacht voor het niet op de agenda staande
punt van het verbeteren van de woning en de bedrijfskeuken en vraagt toestemming
voor renovatie tot een bedrag van fl. 10.000,00,"hoofdzakelijk bestaande uit materi-
aalkosten t.b.v.badkamer, keuken en opknappen van overige ruimten". Reijnen doet
zovæ,| mogelijk zelf. Het echtpaar wil zo snel mogelijk beginnen en daarom moet er
voor een goed onderkomen worden gezorgd vindt de president. Raemaekers stelt
voor, "gezien het goede functioneren van het echtpaar Reijnen-Rijks", om snel te
werk te gaan en de leden bij het ¿urnvragen van offertes te betrekken.
Bij de rondvraag geeft L.Reemers in overweging om de soos op zaterdagen open te
stellen. Dit vraagt wel een uitbreiding van het aanûal uren van de gerant, merkt de
president op. Mocht het bezoek op zaterdagavond tussen 20.00 en 22.00 uur slecht
zijn, rJan zou hiervoor de zaterdagmiddag ( en een gedeelte van de morgen) kunnen
komen. Reemers stelt de aanwezigen voor om aan ledenwerving te gaan doen om zo
een gezonde financiðle basis te creëren. "We moeten niet passief zijn maar "De
Club" benaderen om een overgang van ca. 100 leden te bewerkstelligen". Holten
wijst er op dat het statutair onmogelijk is een groep te balloteren: dat mag alleen
individueel. Hij heeft horen zeggen dat er van de 100 le<len van "De club' er 70
bridgers zijn die op maandag spelen. Zij willen wel switchen naar de soos als ze ¿e
maandag kunnen behouden. Er zou een geheime ballotage kunnen plaatsvinden.
"we moeten creatief zijn', aldus Reemers. De president zß,gt toe vercler onderzoek
te plegen. Stemmen dient evenwel te geschieden volgens door het bestuur gegeven
richtlijnen (art. 19,lid 7). N.B. dit lid luidt: "onder stemmen worden verstaan geldig
uitgebrachte stemmen en die stemmen, die niet conform de cloor het bestuur
gegeven richtlijnen zijn uitgebracht". (Statuten en Huishouclelijk Reglement sociëteit
"Amicitia",augustus 1977).
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Op 5 maart zit vice-president Frans van Tuel de vergadering voor. Reemers stelt

voor de soos op zaterdagen open te stellen van 11.00 tot 15.00 uur. Dit moet

opnieuw overwogen worden en er zal daarvoor conlact met de gerant moeten zjn,
Noud van Beek stelt na ovedeg met P.Cuypers voor, om bestuursleden te voorzien

van e€n badge 'Hij wilhen bij het 150-jarig bestaan een uniform aanbieden'.

Op 2 april wijstFokker n.a.v.de rubriek 'wistU ..."dat de telefoonkosten betaald

dienen te worden, maar dat de beller onmogelijk de geregistreerde tikken kan

controleren. "Hr.Segers zal e'en oplossing zoekenn.

Op.7 mei spreekt de president een in memoriam uit over het op 6 mei overleden

lid E.Mertens. 'Hlj was sinds 1972 lid, e€n trouw bezoeker van de vergaderingen,

gastvrij en joviaal. Hij was een van de schenkers van de stamtafel, een monumentaal

sierstuk in deze ruimte".

Marlo 9, de ingang van de sociëteit
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Reserves

De door de penningmeester verstrekte gegevens voor wat betreft reserves voor het
jubileum, ontlokken een discussie die gaat over de wijze van begroten en reseryeren.
Er is indertijd door de vergadering goedgekeurd dat voor dit laatste de prijzen met
l0 cent per consumptie verhoogd zouden worden. 'De thans opgesomde reserve is
niet in verhouding met het aantal consumpties". De penningmeester verklaart dat hij
de reserves heeft aangepast aan het verlies, zodat dit niet te groot zou worden. Het
komt erop neer "dat wanneer we de reserve exact opnemen, het vedies over 1989
hoger is'.En alhoewel niet iedereen deze uitleg kan volgen vrees ik, is men erover
tevreden. Alleen Reemers vraagt het jaarverslag van de penningmeester een week te
mogen lenen, maar dat kan niet is al eens eerder uitgemaakt. Hij heeft er ook
moeite me€ op leden te stemmen die hem onbekend zijn. Kan er geen methode
gevonden worden om rÊ beter te leren kennen, zn vraagt hij. De president leest een
brief voor die aspirant leden ontvangen nadat zn door het bestuur geballoteerd zijn
waarin ze worden aangespoord veelvuldig de soos te bezoeken en deel te nemen aan
de activiteiten. Reemers vindt dat z.e daar dan ook aan moeten voldoen. 'Anders
moeten we tegen stemmen',
Op 11 juni bedankt de president de heren Jos Reijen, Jos Scheyven, Piet Weerens
en Harrie Kirkels voor hun hulp bij de verbouwing van de bovenwoning. 'Ook mag
super-stukadoor Noud van Beek niet worden vergetenn. Reynders stelt voor om de
begroting regelmatig te evalueren om na te gaan of de gestelde doelen bereikt zi-jn
ofworden en ofer verbeteringen kunnen worden aangebracht. Het bestuur ziet geen
heil in het verhogen van de contributie. Dit leidt namelijk tot verlaging van de
inkomsten vanwege leden-verlies en te geringe stijging van de consumptie-opbreng-
sten.

Hier hebben Reynders en Pfennings wel wat op te zeggen. De eerste vindt dat de
contributie een sluitpost van de begroting kan zijn. "Houd de soos exclusief. Dit mag
wat kosten'. De laatste wil ieder lid eens per week laten komen. Hü drinkt 7 pils en
dit kost hem 70 cent extra*. Reemers lanceert de slogan: "Elk lid levert een nieuw
lid".rJy'e zijn dan zo uit de problemen door het extra geld dat binnen komt.
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Géén ontheffing om te parkeren vóór de sociëteit

Op 2 juli is er een ingekomen stuk waarin B & \ry aangeven dat z.e een consequent
beleid voeren ten aanzien van het berijden en parkeren in voetgangersgebieden
i.v.m.de veiligheid en vrijheid. Zij willen geen precedent scheppen en de aangedra-
gen feiten en omstandigheden zijn bovendien te licht om het verzoek te kunnen
rechtvaardigen. B & W geven zelfs nog een tip ten aanzien van de angst van
vrouwen bij het verlaten van het pand: "Dit probleem znu al voor een deel kunnen
worden opgelost indien men met meerdere personen de sociëteit vedaat".(Dus geen

Einzelgänger, H.T.).
Ook nu is het soosbezoek onderwerp van gesprek. Holten vindt het een taak van het
bestuur de aspirant-leden erop te wijznn dat er van hen verwacht wordt zich
regelmatig te laten zien.
Hij merkt ook op dat de leden niet is meegedeeld dat de soos op zaterdagavond
gesloten is. De president merkt op dat er op de zaterdagen zoveel activiteiten zijn
gepland, dat er nauwelijks sprake van sluiting kan zijn. Reemers geeft in overweging
het geld van de nieuwe leden te besteden aan amusement. Dat is goed voor de
omzet. Dat is allemaal wel leuk en aardig, meent Fr.Stribos, maar wat moet men
eigenlijk organiseren om meer mensen te trekken. Daar weet zelfs het bestuur geen
antwoord op. Fokker wil weten of men op de Beierse Avond in Lederhose moet
komen. Het moet niet, maar het mag.

Voor de sociëteit staet
het Ro gs t aekcrs mo nument.
Deze schepping van
Truus Coumans werd op
5 januari 1986 onthuld.
Het is de bedoeling dat
het monumentje nog
verder wordt aangekleed.

ru,

1&
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De Club

Op 30 juli roept de vice-president op tot deelname aan de fietstocht - geen 2O maar
30 km., zegt Piet Hermans - en deelt hij mee dat i.v.m.Open Monumentendag op
8 september de sociöteit voor het publiek geopend al zjn. Op 3 september spreekt
de president een in memoriam uit over Jean van I-ammeren. De soos blijft voorlopig
op de zaterdagen open van 12.00 tot 16.00 uur en vanaf 22.OO uur tot sluitingstijd.
Op 8 oktober is er de mededeling dat het convocaat met de computer was gemaakt
en daarom (?) enige fouten bevatte. In oktober is Paquay 5Ojaar lid van de sociëteit.
In overleg met de jubilaris wordt het op 3 december gevierd, direct na de vergade-
ring. Reemers stelt voor om in elk convocaat het jubileum van L992 te vermelden.
Zo kunnen de leden worden aangespoord om aan de activiteiten deel te nemen. De
ontspanningscommissie wordt uitgebreid tot een jubileumcommissie.

De proef met de zaterdagse openstelling heet mislukt. Voortaan is de soos alleen
nog nraar 's avonds open op cle zaterdagen. Op 5 november spreekt de president een
in memoriam uit over Jules Hendrickx, die ruim 50 jaar lid was. Sinds zijn pensione-
ring was hij een verwoed bridger. Hij was wars van uiterlijk vertoon. Zo weigerde hij
elke onderscheiding, toen hij 50 jaar lid was van de soos. Van Tuel is op de
wijnproefavond zijn leesbril kwijtgeraakt. (Te diep in het glaasje gekeken?). Gloudi
betreurt de sluiting op de zaterdag en hij vraagt zich af waarom er veel leden voorbij
liepen en in De Munt gingen drinken. Op de vrijdagen is de soos toch ook open.
Tullemans is van mening dat er in de wintennaanden wellicht me€r mensen komen.
De president houdt voet bij stuk en zngt dat er alleen maar geld bij moet, zoclat
stoppen onvermijdelijk is.
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Koorleden

Op 3 december licht de president toe waarom de leden een uitnodiging hebben

ontvangen voor een buitengewone vergadering op 14 december. Dit heeft te maken

met de afsluiting van een verhoogde hypotheek. De ledenvergadering moet dit
namelijk goedkeuren en de notaris moet er een verslag van hebben. Als op 14

december niet het vereiste aantal leden aanweag is, is er op 2I december een

nieuwe vergadering die altijd doorgaat ongeacht het aantal leden.

Piet Vincken wijst in de rondvraag op zijn brief gericht aan het bestuur waarin hij
zijn ergernis spuit over het gebruik van de soos door niet{eden. 'De bezetting van

de stamtafel op zondagmorgen door koorleden die geen lid van de soos zijn, vindt
hij een slechte zaak". (Ik voel mij hier direct aangesproken, H.T.).De brief is
besproken, maar het is moeilijk om er nu op te antwoorden, omdat niet alles even

duidelijk is. Deze derde december 1990 worden de namen bekend gemaakt van de

leden die in de feestcommissie ntten. Zij bestaat uit de volledige ontspannigscom-
missie: Felix Nies, Frans Bergmans, Paul Poell en Piet Smits aangevuld met Paul

Rincker en l"ambert Reynders.

Als de vergadering is afgelopen gaat men over tot de huldiging van de gouden
jubilaris George Paquay die in gezelschap van zijn vrouw en kinderen is binnen-
gekomen. Hij is vanaf 1969 een gewaardeerd lid van de "kwartjes-club".De president

hoopt dat hij het 150-jarig bestaansfeest mag meemaken en hij steekt hem de

gouden jubileumspeld op de borst. Jos Paquay dankt namens zijn vader. nHierop

volgen de felicitaties van het bestuur en leden en gebruikt men het door Dhr.Paquay
aangeboden drankje".(N.8. De hoop van de president blijkt ijdel. George Paquay

overlijdt op 19 augustus 1992 een dag later dan Leo van l-ammeren).
Op 7 december bereikt de leden het bericht dat Frans Bergmans is ovededen.

George Paquay
overleden op 19 augustus 1992
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Op 2l december moeten de leden zich uitspreken over de verhoging van de

hypotheek. Er zijn leden die zich bezorgd maken over de alsmaar hoger wordende
hypotheek. Reemers vraagt wat er gebeurt met eventuele komende meevallers. Deze
zullen er waarschijnlijk niet zijn, is het antwoord, in verband met de extra kosten van
de verbouwing. Het bestuur kan geen antwoord geven op de vraag of er een

hypotheekaanpassing te verwachten valt bij ledenverlies, maar de hypotheek is ruim
genomen. nHierdoor kunnen we de lopende financiering voldoende aann. Er zijn nog
meer voorstellen, maar die zijn al eens gedaan (verhoging contributie) of worden
afgeweznn. Als men tot stemming overgaat spreken nch 2O leden uit vóór de

verhoging; twee stemmen tegen. 'Bestuur kan overgaan tot afsluiting hypotheek'. En
dat is alweer eßî mrg minder.

l99L

Op 7 januari 1991 spreekt de president een in memoriam uit over Frans Bergmans
die op 59-jarige leeftijd na een slopende ziekte op 7 december 1990 overleed. Hij
was ruim 26 jaar lid waarvan 11 jaar bestuurslid. Hij was een trouw lid die binnen
de activiteitencommissie veel werk verzette. In 1991 is de renovatie voltooid met het
klaarkomen van de bovenwoning en de president dankt daarvoor het echtpaar
Reijnen. De begroting vertoont een tekort. Daarom stelt de president voor om de
koffie, frisdranken en bier met 5 cent te verhogen vanaf L maart. Het is mogelijk dat
de contributie eenmalig wordt verhoogd als blijkt dat er voor de viering extra geld
nodig is. Er zijn wat op- en aanmerkingen en goede raadgevingen, maar Raemae-
kers verzoekt de vergadering zich niet met pietluttigheden beng te houden, maar
gewoon accoord te gaan. Gloudi tekent protest aan tegen deze term en dan begint
de discussie opnieuw, totdat Vincken voorstelt om alle dranken met 5 cent te
verhogen. En hierin kan de vergadering zich vinden. Er is een opmerking dat er
met deze drankenkwestie veel tijd vedoren is gegaan en er volgt een goedbedoeld
advies: "I-aten we wat aan de promotie doen, inspelen op de activiteiten in de stad

en lieden die op een of andere manier gebruik maken van dezp ruimte bewegen lid
te worden". Hier wordt aan gewerkt, aldus de president.

Op 4 februari herdenkt de president Herman Gosefoort die op 12 januari overleed.
De president heeft een gesprek gehad met de voorzitters van de dinsdag-, woens-
dag- en donderdagclub. Hij doet daar later verslag van. ook over de vergadering met
de jubileumcommissie volgen nadere mededelingen i.v.m.de feestelijke viering. Het
voorstel om tijdens de carnaval in de soos promotieteksten aan ledenwerving te doen
en inschrijfformulieren neer te leggen vindt Holten uit den boze en hij is daar
faliekant op tegen en meerderen met hem.
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Bridseclubs

Er is een bespreking met de bridge-clubs geweest. Daar komt nog een verslag van.

Loet Reemers, voorzitter van de donderdagclub, zngt dat de wijziging in het
reglement betrekking heeft op de buitengewone leden. Bridge-clubs mogen met

voorafgaande toestemming van het bestuur, nieuwe buitengewone leden aannemen,

zegt hij.
Voor de mannelijke leden geldt dit voor een half jaar, "waarna men zich dient op te
geven als lid van de sociëteit of dient te stoppen bij de bridge-club. Het jaar moet
genen worden als kennismakingstermijn'. Frans Holten vult nog aan dat vrouwelijke
leden lid mogen worden na toestemming van het bestuur. Gloudi merkt op dat leden
die geen toeslag betalen op de consumpties - die dus weinig of nooit komen - straks
komen feestvieren op kosten van de sociëteitsbezoekers.

Jubieumvierins: voorlopis prosramma

Op 4 maart komt de president met een globaal prograrnma voor de feestviering die
inzet met een Silvesterbal op 3l december 1991. Op maandag 12 oktober is er een

feestvergadering en op zaterdag 18 oktober de feestavond. In oktober is er dan ook
nog een H.Mis, gevolgd door een koffietafel en receptie. Er liggen voorstellen om
een groepsfoto te maken, een programmaboekje "en een geschiedenisboek van de

soos" en eventueel een jubileumspeld. "Pers en de plaatselijke TV zullen ruimschoots
ingeschakeld worden". (En de SLOW dan, vraag ik me af, H.T.) Bert Kupers stelt
voor om een "sooslied'te maken en de notulist-secretaris vraagt zich af: "Zzlbij znlf
de voorzanger zijn?". Holten ziet de mogelijkheid om een old-timer-show te
organiseren met aansluitend een rally. "Soos en old-timer vormen beide geschiede-

nis".(Maar dat gaat voor meer dingen op, H.T.).
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Op 8 april vraagt het bestuur er begrip voor dat er geen toestemming is gevraagd
om een nieuw koffie-apparaat aan te schaffen, omdat er snel beslist moest worden
en geeft deze fout toe. Dit verzuim wordt met de mantel der liefde bedekt.
Lamb.Rijnders vraagt of het toegestaan is actie te voeren tegen het opnemen v¿rn

een nieuw lid. Het antwoord is dat dit niet gebruikelijk is met het vigerende
ballotagesysteem en men dient zich neer te leggen bij de meerderheid. Er komt
(naar aanleiding hiervan?) een voorstel om een commissie van wijze mânnen te
benoemen die dit systeem (wachttijd van enkele maanden o.a.) eens doorlicht, "mdat
aan de huidige werkwijze een einde komt, omdat men nu op mensen moet stemmen
die men nog nooit heeft ontmoet'. Holten vraagt zich af wanneer de nieuweling dan
wel moet komen om alle leden te ontmoeten.

Op 6 mei is de president - die in het ziekenhuis heeft gelegen - weer present en hij
dankt allen voor de betoonde belangstelling en de attenties. Staande de vergadering
stellen zich vijf heren beschikbaar om het ballotage-systeem eens te bekijken en
eventueel te wijzigen. Paul Poell doet verslag van de vordering van het opstellen van
de festiviteiten. Behalve het al eerder vermelde, is er op 5 januari L992 de nieuw-
jaarsreceptie met een avondvullend program¡na (erop volgend) en in mei een
boottocht op de Maas, in augustus een fietstocht en op 5 oktober een feestvergade-
ring voor de leden, op 17 oktober een H.Mis en op 24 oktober de feestavond voor
de leden met hun dames. Vincken zou wel graag met de dames naar (in?) de sauna
en het golfslagbad gaan.

Er is enige verwarring over de opening van de soos op Koninginnedag. Holten is
namelijk tevergeefs aan de deur geweest. Hij zou graag de exacte openingstijden op
zaterdag weten. Dat is van 12.00tot 16.00uur. 'Gedurende de laatste 4 jaren is de
soos op 30 april steeds geopend als op een normale dag. Dhr. Holten bestrijdt dit en
zzl dit in oude convocaten napluizen'.
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Nogmaals de bridseclubs

Op 3 juni deelt Loek de Vries namens de commissie 'bridge-gebeurenn mee dat men

moet spreken van buitengewone leden en niet van tijdelijke. Er zijn 200 leden

waarvan er 131 lid zijn van de sociêteit en er zijn 16 weduwen bij, in totaal dus 147

en hiervan zijn er 58 niet lid (3 heren en 55 dames). Op de maandagmiddag kaarten

er 23 dames nietleden. Hieruit zijn een aantal conclusies getrokken en legt de

commissie een aantal adviezen neer. Het verzoek om een copie van deze voorstellen

aan eenieder toe te sturen leidt tot een discussie, nwaarna president besloot om niets

toe te sturen, rnaar cijfers te publiceren in de sociëteit'. Tijdens de rondvraag merkt

Jan Paulissen op dat hrj bÜ zijn bezoek aan Happy Hour de vrijdag daarvoor,

midden in een bruiloft terecht kwam. 'Loet Reemers antwoordde J.Paulissen dat hij
de aanwezigen op het Happy Hour 2x had uitgenodigd en moeite hatl genomen herr

te verwittigen".

Op l juni is er enige commotie als de jubileumcommissie voorstelt uit te wijken naar

een anclere locatie, omdat er meer personen aan het feest deelnemen dan de soos

kan herbergen. Er komen opmerkingen als het geven van twee avonden, of toch

maar êÉn, want met carnaval bijvoorbeeld zijn er wel honderden mensen binnen.

'Het zijn allemaal leden van Amicitia en die passen nch gtaag aann. Een tent huren

is nogal duur. De reacties van de leden zullen op e€n volgende vergadering bespro-

ken worden.

Tent(en) of niet. dat is de vraag

Op 5 augustus ontspint zich een hele discussie over het "tentgebeuren". Bèr Raemae-

kers ziet kans gratis een of twee tenten te huren - dat had hij al eerder voorgesteld -

maar Felix Nies zegt dat de markt verplaatst gaat worden en dat er dan nooit

toestemming verleend zal worden. Hij denkt dat het een feest met cachet zal worden

en daarbij hoort een geschikte locatie en Jo Toonders vindt dat dan gekozen moet

worclen voor de beste en niet voor de goedkoopste oplossing. De president vraagt na

deze cliscussie aan de leden volmacht om n¿ulr een geschikte gelegenheid om te zien,

"waarme€ de leden accoord gaann.

Op 2 september deelt de president mee dat er optie is genomen op de Muntaccom-

modatie. Jan Paulissen wil graag weten wat een Silvesteravond is, maar van het

antwoorcl worclt hij niet veel wijznr, namelijk dat de details nog niet bekend zijn,

maar dat de kleding "neutraal, maar gepast" moet zijn. Loek de Vries wijst op het

feit dat in de media gewezen is op het feit dat de burgemeester - een vrouw zijnde -
geen ere-lidmaatschap kan krijgen. "Dit is m zegt de president, m¿ùar haar echtge-

noot kan lid worden volgens de normale procedure".
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Ledenwervinq

Op 7 oktober geeft Loek Reemers aan wat er tot nog toe gedaan is om aan meer
leden te komen. Er komt een wervingstekst, geillustreerd met foto's. Elk lid
ontvangt een brief met het verzoek een lid voor te dragen. Toon van de Akker is
licht ontstemd over deze procedure; hij wil niet bedelen, tî ar het bestuur heeft
gehandeld overeenkomstig de wensen van de vergadering, wordt hem toegeworpen.

Op 4 november deelt de president mee dat er geen ledenwervingsactie komt zoals
voorgesteld op 7 oktober. 'I-eden worden verzocht leden uit kennissenkring c.q.
familie te weryen'.Er komt een folder met gegevens over de sociëteit. Op een vraag
hoe het zit met het jubileumboek komt als antwoord dat Piet Hermans en Frans
Holten bezrg njn met het concept. (Zie ook voorwoord jubileumuitgave).

Op 2 december stelt het bestuur voor om de contributie - waar in november
uiWoerig over is gedebatteerd - te verhogen tot fl.z7s,O0.Hier stemt de verga-
dering mee in. Op voorstel van één van de leden wordt de jaarvergadering die
samenvalt met de nieuwjaarsreceptie - verschoven naar l3januari 1992.

JT]BILEUMJAAR 1992

Het jubileumjaar wordt ingeznt met een Silvesteravond. Dit werd eþî zßßr geslaagde
en drukbezochte oud-op-nieuwviering.
Op 13 januari 1992 worden president Theo Hermans en bestuurslid M.Smeets bij
acclamatie herkozen omdat er geen tegenkandidaten waren. Tijdens de rondvraag uit
R.Kneepkens zijn ongenoegen over de schamele prijzenpot van de kienavond. "Dit
zal met de activiteitencommissie besproken wordenn. Piet Vincken is erop tegen dat
eens per maand de schuifdeuren gesloten moeten worden in het belang van de
Heren Zeventien, maar volgens de president hebben zn toegang tot de club. Het
verschil met de bridgeleden is dat de Heren Zeventien zijn voortgekomen uit de

leden; ze betalen trouwens ook meer contributie dan de tweede groep.

N.B. De Heren 7¿ventien ís een tem die te mal<cn heefi met de Verenigde Oost-
Indische Compagnie (VOC) in de 17e en 18e eeuw en wqs een college van Amsterdam-
se bewindhebbers waaraan het centrqle bestuur wqs toevertrouwd. De Weerter Heren
hebben nil<s met die handelsvereniging te doen, maar deze bestaat uit zeventien min of
meer belangrijkc (?) lieden.
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Op 3 februari drukt Jan Gloudi er njn spijt over uit dat G.Paquay zich als lid heeft
bedankt en hij stelt voor hem tot ere-lid te benoemen. Dat voorstel verschuift men
naar de volgende vergadering. Er is een opmerking dat de burgemeester niet
welkom is geheten tijdens het boerenbal. 'Dat is volgens de president wel gebeurd,

maar niet via de microfoon'.
Op 9 maart komt Gloudi terug op zijn eerder gedane voorstel om G.Paquay tot
erelid te benoemen. De vice-voorzitter antwoordt dat dit in een voltallige bestuurs-
vergadering besproken moet worden. Op 6 april deelt het bestuur mee dat het
erelidmaatschap van Paquay niet door kan gaan, omdat het geen uitzondering op de

regel wil maken.(N.8.art.6, sub 2, heet: 'Ereleden uit de gewone leden worden
uitsluitend op voorstel van het bestuur door de algemene vergadering benoemd).
Voor wat het jubileum betreft is er de mededeling dat op L 1 september de opening
van de kunstgalerij is en op 26 september de veiling van de kunstwerken.
Op 4 mei is er een voorstel om in verband met de feestelijkheden in de maanden
augustus en september vier leden te balloteren in plaats van drie. Loek de Vries
stelt voor om leden die meer dan 50 jaar lid zijn te benoemen tot leden voor het
leven. (Onder de notulen is bijgevoegd: "Moeten de burgemeester e.d. ereleden
blijven?"). Bèr Raemaekers vindt het jammer dat het gedenkboek over de sociëteit
nog niet klaar is. Hij stelt voor om aan de voorgevel weær de letters aan te brengen
zoals dat vroeger het geval was en wel als een geschenk van de leden. Hij blijft met

lege handen staan, blijkt na stemming.

Op I juni herdenkt de president André Hartholt. "André was een zeer trouw lid, die
vooral tijdens de vergaderingen en de zaterdagavond veelvuldig aanwezig was". De
president deelt verder mee dat het gedenkboek van (over) de soos op 5 oktober
voor intern gebruik klaar zal njn.
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Wanbetalers

Nadat de kascommissie o.l.v.L.Rijnders een a¿ntal adviezen heeft verstrekt, doet het
bestuur het voorstel om de wanbeüalers, wat misschien wel wat te negatief klinkt, tot
6 juli de gelegenheid te geven hun contributie te voldoen en dat na die tijd hun
namen in het volgend convocaat worden opgenomen. Könemann is hier op tegen; hij
stelt voor een boete van fl.25,00op te leggen en dan eventueel later een royement
te laten volgen. Kupers en Kneepkens dringen aan op het strikt volgen van het
reglement, daarbij nog een boete op te leggen en in december over te gaan tot roye-
ment. (Zij kunnen dan wel nog het feest meemaken, H.T.). De president wil een
kopie van het reglement (statuten en huishoudelijk reglement) opsturen. Omdat niet
iedereen de beschikking heeft - of niet meer heeft - over zo'n reglement laat ik hier
volgen wat er over wordt gezngd in artikel 8 van de statuten, lid 2: "Opzngging van
het lidmaatschap vanwege de sociëteit kan slechts geschieden tegen het einde van
het lopende sociëteitsjaar, wanneer het lid, na hiertoe bij herhaling schriftelijk te njn
aangemaand, op I december niet ten volle aanzijn geldelijke verplichtingen jegens de
sociðteit heeft voldaan of wanneer van de sociëteit redelijkerwijze niet kan worden
gevergd het lidmaatschap te doen voortduren. De opznggng geschiedt schriftelijk eir

met opgave van redenenn. Een lid kan hierop schriftelijk in beroep gaan. Artikel 7
van het Huishoudelijk Reglement luidt:
De door de leden verschuldigde contributie en entreegelden moeten worden voldaan
uiterlijk in de eerstvolgende maand nadat dez.e opeisbaar zijn. Leden, die het
verschuldigde bedrag niet op het einde van bedoelde maand hebben voldaan, worden
door het bestuur op een meer sympathieke manier benaderd, namelijk het persoon-
lijke gesprek, zaals dat door Loet Reemers naar voren was gebracht.

Jan Poel

Op 4 september 1992 overleed onverwacht ons trouwe lid Jan Poell, die sinds 1954
lid was van onze sociëteit en van l972tot 1990 bestuurslid.
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Het wordt nu zn langzamerhand tûd dat ik mijn verhaal afsluit, zodat er op 5
oktober op de feestvergadering tenminste één exemplaar van de boekjes aangeboden
kan worden. Dan heeft de sociëteit al vol gehangen met kunst van de leden waarvan
diverse werkstukken op 26 september zijn geveild door onze We.erter kunstenaar Jan

Tullemans met hopelijk veel geld voor het goede doel (Het Martinusmonument).
Het moge de soos goed gaan tot in lengte van jaren.
Ik heb gezngd...
Het feest kan beginnen.

Henk Tillemans
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Het bestuur van sociëteit Amicitia anno 1992
Op de foto v.l.n.r. boven M. Smeets, B. Segers, J. Schoenmakers, F. van Tuel
Beneden v.l.n.r. H. van Dooren, President T. Hermans en H. Coppen
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Ledenlijst sociëteit Amicitia per 7 september 1992:

Akker van de A.Th.
Akker van de Th.H.
Alebeek van J.H.
Baas A.J.M.
Baetsen J.H.
Beek van A.J.
Beelen J.A.E.
Beerens N.A.
Begheyn J.M.A.A.
Bekelaar W.
Beljaars H.A.
Beljaars J.C.
Bermans H.S.M.
Bergmans P.
Bertels A.J.P.
Beumer W.B.
Boers E.P.J.A.
Boom van de P.J.H.M.M.
Boonen J.

Borgie de J.H.M.
Borgie de M.M.L.
Bos J.M.
Bos P.J.M.
Bosch van de T.H.F.
Bouwmans W.R.Th.
Brandt van den T.J.
Breekpot F.A.A.H.*
Broek van de H.
Bruin de C.H.J.
Brussel van S.P.M.
Brussel van Th.A.
Brussel van Th.A.W.V.
Bun van M.J.V/.
Caris H.M.
Christiaens R.A:
Claes J.C.
Coenders P.V/.J.*
Coenen J.M.A.
Coenen P.F.
Coolen J.

Coolen V/.J.
Coppen H.
Coppen H.G.M.
Coppen P.L.M.H.
Crooymans G.M.
Cruijssen L.H.J.c.M.
Cuypers P.M.H.
Dentener G.H.
Derksen B.J.V.M.
Djamchidi C.
Dooren van H.
Dooren van J.J.H.
Driessens J.J.
Engelen J.W.H.
Engels L.
Erbrink J.J.Th.
Frencken Jac.

Geens T.
Geldrop van F.J.H.
Geleuken van R.F.J,P.
Gielis H.A.M.
Gloudi J.

Gloudi P.G.
Gorp van J.A.M.
Gouw P.
Govaarts W.G.
Grunsven van H.A.C.M.*
Gruythuysen F.M.J.A.M.
Gruythuysen J.

Gruythuysen M.V/.G.
Gruythuysen P.
Gruythuysen W.M.A.
Hamaekers M.
Hendrikx J.

Hermans G.V/.H.
Hermans H.L.M.
Hermans M.M.
Hermans N.I.M.
Hermans P.F.
Hermans Th.
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Hinskens M.
Holten Fr.L.J.*
Hoorens V.H.V/.
Hupperetz J.W.
Ingen van J.

Jacobs H.H.F.
Jacobs J.H.M.
Jansen A.P.H.
Jansen Fr.J.
Jansen P.A.J.A.
Jansen P.C.
Janssen G.P.J.
Janssen J.M.
Janssen Jos
Janssen M.J.J.L.
Joachimsthal B.E.A.
Joosten A.L.C.
Joosten Fr.M.A.
Joosten J.V/.M.
Joosten V/.A.L.
Jussen C.M.
Kager P.F.M.
'Kirkels A.H.J.
Kirkels A.V/.P.
Kirkels H.
Knapen J.F.
Kneepkens R.D.M.
Kok A.T.M.
Koppen L.J.M.
Koppens P.J.
Korsten M.J.M.
Kramer A.F.G.
Kruijtzer c.M.M.
Kupers H.
Kuppens H.P.J.
Könemann R.
Könemann W.
Ladenius J.

Lambrichts J.

Lammeren van F.M.M
Lempens H.P.M.
Lieshout van H.M.J.

Lingen H.C.
Linnartz H.H.J.
Linnartz L.J.M.
Linssen H.H.J.
Maas G.H.M.
Maas L.M.H.
Maes F.A.Vy'.
Maes J.J.M.
Manders G.
Mathijsen A.J.L.M.
Matti J.L.*
Meerakker van de L.L.F.M
Meeuwissen H.P.J.
Meijer Th.H.
Mertens E.P.J.M.
Mertens H.A.E.
Mestrom G.C.
Meulen G.R.H.G.
Meulen H.W.
Meuwis J.H.
Meyer A.
Molenkamp G.J.
Moonen L.J.V/.
Munnichs P.L.M.
Munten H.
Nienhaus J.

Nies F.M.M.F.
Nies H.F.M.
Nijskens J.F.
Nijsten J.V/.M.
Nispen van M.M.A.
Op-Heij F.
Paquay G.C.M.
Paquay J.

Paulissen J.A.
Peeters J.P.J.
Peulen J.J.L.
Pfennings E.
Philips H.M.J.
Pluym F.P.S.
Poell J.J.A.M.
Poell P.J.E.
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Pol van J.E.

Quaedvlieg M.A.L.
Raemaekers L.H.
Reemers J.H.G.L.
Reemers J.L.G.
Reemers L.G.J.L.
Reemers L.L.M.P.
Rijnders L.J.J.M.
Rijntjes J.D.
Rijt van W.H.S.G.
Rincker P.

Roevros P.M.L.J.
Sande v.d.P.J.H.
Scheeren M.J.M.
Scheerman F.
Scheijmans J.W.G.
Scheijmans M.J.L.
Scheijven J.c.A.
Schoenmaekers A.
Schoenmaekers J.M.ìüy'
Schoenmaekers M.
Schonkeren G.J.
Sealtiel R.
Segers B.L.J.J.
Smeets J.M.G.
Smeets S.

Smits B.A.
Smits P.T.
Smolenaers L.G.
Smolenaers rùy'.H.

Smulders J.E.M.
Spaas E.M.M.G.A.
Spierings F.P.
Steegmans H.J.H.
Stienen P.J.H.M.
Stribos F.P.M.A.
Strijbos J.M.H.c.
Stroucken H.C.H.
Stultiens J.H.P.G.
Summeren van M.J.P.
Swinkels P.P.M.M.
Tavella G.N.

Teunissen L.M.H.
Tillaar van de M.
Tillemans J.H.M.
Timmermans A.J.M.
Timmermans M.H.G
Tonnaer J.J.M.M.F.
Toonders J.H.L.
Tuel van F.'IW.J.M.
Tuel van H.J.
Tullemans L.H.
Tullemans P.M.J.
Vaessen M.J.
Vaessen Vy'.G.

Verhappen M.L.J.
Verstappen J.J.
Vincken L.
Vincken P.J.A.
Vleeshouwers J.G.
Vossen M.H.
Vries de L.L.
Weegels J.
Weekers B.A.G.
Vy'eekers F.J.H.
\ùy'eekers L.
Vy'eekers M.A.J.
'Weerens P.R.H.
V/ieringa F.H.
V/ijen P.J.G.
Winkel van J.H.M.
rù/olter A.J.
Wulms J.T.M.
V/ulms M.P.

* : Erelid
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Lijst van echtgenotes overleden leden Sociëteit Amicitia 07-09-1992

Mevr. Bergmans-Weekers T.
Mevr. Dignouts-Jacobs M.
Mevr. Geldorp van G.
Mevr. Geldorp-Mertens van J.H.M.
Mevr. Gosefoort-Moons A.
MEvr. Gruythuysen-Bazelmans P.

Mevr. Hartholt-Weekers Th.
Mevr. Hendrickx-Stark M.
Mevr. Hoof van M.
Mevr. Janssen-Maes Vy'.

Mevr. Kneepkcns-Janssen A.C.
Mevr. Kneepkens-de Pont A.F.V/.M.
Mevr. Lammeren-Penders van M.
Mevr. Lammeren-Slegtenhorst van W
Mevr. Maes-van Heeswijk L.
Mevr. Mathijsen-Aben S.

Mevr. Mennen-Vogt J.

Mevr. Mertens-Stribos A.
Mevr. Meusen-Stultiens E.
Mevr. Molmans-van Oers M.
Mevr. Nouwen-Camp A.
Mevr. Paquay-Thomassen D.
Mevr. Poell-Vaessen T.
Mevr. Roelofs-Saelmans R.
Mevr. Schulpen-Jacobs A.
Mevr. Spätjens-Cremers T.
Mevr. Stokbroeks-Broeckx M.P.
Mevr. Timmermans-Elias M.T.
Mevr. Vermeulen-van Corstanje M.

Colofon:
Typewerk: Nicole en Eddy Hermans

Teksten: Piet Hermans en Henk Tillemans
Foto's: Archief Amicitia, archief gemeente Weert,

Piet Hermans en Henk Tillemans
Druk: Drukkerij Maes Weert
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